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NÚM. 09/2024 - SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ LLOC 
EL DIA 27 DE JUNY DE 2024.

A la vila de Molins de Rei, quan són les divuit hores i cinc minuts del vint-i-set de juny de 
dos mil vint-i-quatre, es reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, en 
primera convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz Penche els regidors i 
regidores que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió ordinària del Ple, a la qual 
han estat convocats en temps i forma.

Sr. Alcalde Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Iván Mustieles Pozo
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sra. Ainoa García Ballestín
Sra. Carme Madorell Colomina
Sr. Joan Carles Serra Bosch
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Alejandro Herrero Basange
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sr. Lucas Silvano Ferro Sole
Sra. Marta Espona Burgués
Sr. Ricard Vinyets Cid
Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Sra. Francesca Riera Forns
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Rocío Segovia Mayán
Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Sra. Eva Maria Janés Fraile
Sra. Meritxell Galobart Soler

Assisteix l’Interventor accidental, Sr. Eusebi Valldaura Domenech i el Secretari accidental 
de la Corporació, Sr. Joan Montserrat Olivella, que dóna fe de l’acte.

Excusa la seva absència la regidora Sra. Meritxell Campmajó Garcia.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 09/2024 de data 20 de juny de 2024. 

0.- Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei per expressar la 
condemna i rebuig davant els assassinats de les víctimes de violència masclista.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL
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“ El consistori Molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics de les dones assassinades, aquest 2024, presumptament a mans de les seves 
parelles.

Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar, amb més força que mai, contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. 

Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i 
desenvolupar plegats un marc natural d’igualtat. 

Així, i davant dels fets ocorreguts, l’Ajuntament de Molins de Rei manifesta: 

Primer.- La condemna enèrgica d’aquests assassinats i de qualsevol forma de 
violència masclista.

Segon.- Expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania Molinenca. 

Tercer.- Reafirmar el rebuig a les violències masclistes, en totes les seves formes, i  
fer públic el nostre compromís en l’eradicació de la violència masclista. 

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de juny de 
2024:

02/06/2024 Nom i cognoms desconeguts, edat desconeguda (Barcelona, Catalunya)
07/06/2024 Florica T., 54 anys. Benaguasil (València, País Valencià)
16/06/2024. Nom i cognoms desconeguts. 68 anys. Barcelona (Barcelona, Catalunya).
18/06/2024. Soledad, cognoms desconeguts. 65 anys. Soto del Real (Madrid, Comunitat 
de Madrid).
21/06/2024 Nom i cognoms desconeguts 38 anys. Cistella (Girona, Catalunya)”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bona tarda a tots i totes, regidors, regidores, assistents a la sala de plens. Per 
començar el Ple, secretària accidental, el primer que fem és justificar, per raons 
professionals, la no presència de la regidora Meritxell Campmajó. I, a partir d'aquí, 
malauradament, en aquest Ple també hem de començar amb una nova lectura de la 
declaració institucional de rebuig a la violència masclista, que, en aquest cas, per acord de 
portaveus, faria la lectura la regidora Esther Espinosa. Endavant.

Sra. Espinosa:

Bona nit a tothom, als presents a la sala i als que ens escolten per la ràdio. El consistori 
molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i amics de les 
dones assassinades aquest 2024, presumptament, a mans de les seves parelles. 
Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar amb més força que mai contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. Institucions 
i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i desenvolupar 
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plegats un marc natural d'igualtat. Així, i davant dels fets ocorreguts, l'Ajuntament de 
Molins de Rei manifesta:

primer; la condemna enèrgica d'aquests assassinats i de qualsevol forma de violència 
masclista; segon, expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania molinenca; 
tercer, reafirmar el rebuig a les violències masclistes en totes les seves formes i fer públic 
el nostre compromís en l'erradicació de la violència masclista. 2/6/2024, nom i cognoms 
desconeguts, edat desconeguda, Barcelona; 7/6/2024, Florica, 54 anys, Benaguasil, 
València. País Valencià; 16/6/2024, nom i cognoms desconeguts, 68 anys, Barcelona; 
18/6/2024, Soledat, cognoms desconeguts, 65 anys, Soto del Real, Madrid.

ORDRE DEL DIA

1.- Aprovar l’esborrany de l’acta del Ple ordinari  7/2024 de data 30 de maig de 2024. 
(Expedient núm.  7/2024/PLE).-

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Comencem ara amb els aspectes dictaminats per la reunió de portaveus 
amb el punt primer de l'ordre del dia, que és «Aprovar l'esborrany de l'acta del Ple ordinari 
7/2024, de data 30 de maig de 2024». Alguna observació, alguna esmena? El donaríem 
per aprovat.

S’aprova per unanimitat dels membres presents.

A – Coneixement de l’acció del Govern municipal

2.- Donar compte dels Decrets d’Alcaldia (Expedient núm. 07/2024/DCADC).-

DONAR COMPTE

“El Sr. Alcalde proposa al Ple l'adopció del següent acord:

Únic.- Donar compte dels decrets d'Alcaldia sobre diversos temes.

LLIBRE DE DECRETS 2024
MAIG

Hipervincle decret Núm. Data Concepte

15251137615711037112 1021 02/05/2024 Contractació laboral

15251140362121633020 1022 02/05/2024 Contractació laboral

15251137616412054616 1023 02/05/2024 Modificacions de pressupost

15251137674534001473 1024 02/05/2024 Autorització i delegacions

15251140004070455766 1025 02/05/2024 Modificacions de pressupost

15251140102530516645 1026 06/05/2024 Convenis interadministratius

15251137715366436576 1027 06/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960134960106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960134972306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960141085706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960145945006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960146021106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960160595206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960160735806750
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15251140712475370752 1028 06/05/2024 Nomenaments

15251137627016037276 1029 06/05/2024 Sancionador

15251140727023430725 1030 06/05/2024 Recurs de reposició

15251140103155027461 1031 07/05/2024 Recurs de reposició

15251137375604233546 1032 07/05/2024 Sancionador

15251137573713315507 1033 07/05/2024 Sancionador

15251137611213563636 1034 08/05/2024 Ajuts socials

15251140161167107010 1035 08/05/2024 Convenis interadministratius

15251137357604346455 1036 08/05/2024 Règim disciplinari

15251140652341236411 1037 09/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251137613360524050 1038 09/05/2024 Encàrrec de gestió

15251140637720367240 1039 10/05/2024 Sancionador

15251137416500446503 1040 13/05/2024 Nomenaments

15251140603467767064 1041 13/05/2024 Situacions del personal

15253575663747756457 1042 13/05/2024 Relació Reconeixement triennis generals

15251140322357204341 1043 13/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140567035410614 1044 13/05/2024 Ajuts socials

15251140621027205166 1045 13/05/2024 Modificacions de pressupost

15251140304216421034 1046 13/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251137400727743705 1047 13/05/2024 Modificacions de pressupost

15251137476327444114 1048 13/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251140020550015636 1049 13/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251137417327425624 1050 13/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251140637746705105 1051 13/05/2024 Regularització fiscal

15251140034450523662 1052 13/05/2024 Ordre d'execució

15251137516747450617 1053 13/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251140562106122555 1054 13/05/2024 Subvencions per a l'Ajuntament

15251140547366602764 1055 13/05/2024 Convenis interadministratius

15251137602466315443 1056 13/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251140176204070271 1057 13/05/2024 Autorització i delegacions

15251140236256366344 1058 13/05/2024 Llicència d'obra menor

15251140664520716374 1059 13/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251140003116342125 1060 13/05/2024 Modificacions de pressupost

15251140415064676212 1061 13/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251137741737036331 1062 13/05/2024 Bases de concursos

15251140556551401503 1063 13/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251140554350511550 1064 13/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251140305337306520 1065 13/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251140146402612456 1066 13/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960185014206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960186111306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960188799206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960204843806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960200460506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960200387106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960204908606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960205279106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960213283006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960214530106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960219896206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960234440606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960227156406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960227475706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960228351106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960228395406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960228682306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960228724106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960229477406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960229491206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960230156906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960230184306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960230205006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960230251606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960230758706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960231997306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960232019106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960232092306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960242263006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960242714906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960244743606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960246033906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960247055406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960247530606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960247951006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960270377106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960270499806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960270548506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960270603606750
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15251137645557711063 1067 13/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251137612100436770 1068 13/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251140070443061341 1069 13/05/2024 Modificacions de pressupost

15251140002516140706 1070 13/05/2024 Modificacions de pressupost

15251140427424367344 1071 13/05/2024 Modificacions de pressupost

15251140255352233460 1072 13/05/2024 Plans i projectes

15251140302745527336 1073 13/05/2024 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions

15251140663075506571 1074 13/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251137412353362523 1075 13/05/2024 Nomenaments

15251140610746300607 1076 13/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140112615347734 1077 13/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140631256731001 1078 13/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251137532553301027 1079 13/05/2024 Gestió de cementiri

15251137471162223347 1080 13/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251140471310535375 1081 13/05/2024 Gestió de cementiri

15251140050070707706 1082 14/05/2024 Ordre d'execució

15251140254563054277 1083 14/05/2024 Ordre d'execució

15251140343441717271 1084 14/05/2024 Modificacions de pressupost

15251137405747346034 1085 14/05/2024 Nomenaments

15251140010637033653 1086 14/05/2024 Nomenaments

15251140221002634723 1087 14/05/2024 Nomenaments

15251137764120515547 1088 14/05/2024 Nomenaments

15251140716721245413 1089 14/05/2024 Nomenaments

15251137501516177133 1090 14/05/2024 Nomenaments

15251140144343615277 1091 14/05/2024 Nomenaments

15251137753117201110 1092 14/05/2024 Nomenaments

15251137374143512172 1093 15/05/2024 Contractació laboral

15251137430135251121 1094 15/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140070260575455 1095 15/05/2024 Contractació laboral

15251140573433317776 1096 15/05/2024 Autorització i delegacions

15251140105062764034 1097 15/05/2024 Modificacions de pressupost

15251137427527261366 1098 15/05/2024 Llicència d'obra menor

15251140625066270352 1099 15/05/2024 Contractació menor de serveis

15251140374507615703 1100 15/05/2024 Llicència d'obra menor

15251137471006177666 1101 15/05/2024 Modificació PGM

15251140442545523472 1102 15/05/2024 Ordre d'execució

15251137662025225071 1103 15/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251140607731741772 1104 15/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251140665623222606 1105 16/05/2024 Autorització i delegacions

15251140342644220143 1106 16/05/2024 Dessigna de lletrat i procurador

15251140547537424226 1107 16/05/2024 Contractació laboral

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960270653606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960272273606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960272687306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960272718706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960272883506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960273953706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960274144306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960274330306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960275825506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960275864606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960275897506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960275929606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960276089806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960276129106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960276135806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960288041206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960288302106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960288354406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960293534806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960293595206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960293926906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960294027406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960294129706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960294299306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960294384606750
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SEC/JMO/ALD
ACTA PLE 27/06/2024

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 6/64

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15251137413516563564 1108 16/05/2024 Nomenaments

15251140575315440606 1109 16/05/2024 Processos de selecció

15251137744244751142 1110 16/05/2024 Sancionador

15251137733625404055 1111 16/05/2024 Sancionador

15251140171726053032 1112 17/05/2024 Bonificacións Fiscals

15251140377675572541 1113 17/05/2024 Regularització fiscal

15251140572504135266 1114 17/05/2024 Regularització fiscal

15251140310762750512 1115 17/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251137711316123270 1116 17/05/2024 Processos de selecció

15251140230556774743 1117 17/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251137725532652157 1118 17/05/2024 Processos de selecció

15251140675276555010 1119 17/05/2024 Regularització fiscal

15251140575537756775 1120 17/05/2024 Subvencions i convenis amb entitats

15251140162133233677 1121 17/05/2024 Processos de selecció

15251140670543551351 1122 17/05/2024 Recurs de reposició

15251137476064742016 1123 17/05/2024 Regularització fiscal

15251137403050325476 1124 18/05/2024 Sancionador

15251140330327354721 1125 18/05/2024 Sancionador

15251140013746453027 1126 18/05/2024 Sancionador

15251140435320371132 1127 21/05/2024 Aprovació Despeses

15251140666631353632 1128 21/05/2024 Recurs de reposició

15251140437171162632 1129 21/05/2024 Aprovació Despeses

15251140522420564547 1130 21/05/2024 Situacions del personal

15251140334747246637 1131 21/05/2024 Contractació laboral

15251137402544050344 1132 21/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140161152544601 1133 21/05/2024 Regularització fiscal

15251140005126767123 1134 21/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251137440357372136 1135 21/05/2024 Ajuts socials

15251140672701271002 1136 21/05/2024 Ajuts socials

15251137703454752242 1137 21/05/2024 Situacions del personal

15251140353260702605 1138 21/05/2024 Contractació menor de serveis

15251140100567750537 1139 21/05/2024 Recurs Contenciós

15251140133661441413 1140 21/05/2024 Devolució d'ingressos indeguts

15251140624377143755 1141 21/05/2024 Llicència d'ocupació de la via pública per 
establiments (terrassa amb taules i cadires, etc.)

15251137703065370620 1142 22/05/2024 Sancionador

15251137744536570637 1143 23/05/2024 Sancionador

15251140724602443340 1144 23/05/2024 Modificació i baixa en el registre municipal d'unions 
estables de parella

15251140410036671061 1145 23/05/2024 Alta per omissió al Padró Municipal d’Habitants

15251140145116450703 1146 23/05/2024 Alta per omissió al Padró Municipal d’Habitants

15251140720217502360 1147 23/05/2024 Disciplina urbanística

15251140116013152163 1148 23/05/2024 Alta per omissió al Padró Municipal d’Habitants

15251140376127304761 1149 23/05/2024 Alta per omissió al Padró Municipal d’Habitants
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SEC/JMO/ALD
ACTA PLE 27/06/2024

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 7/64

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15251140522576101456 1150 23/05/2024 Ordre d'execució

15251140160621425144 1151 23/05/2024 Nomenaments

15251137777714340717 1152 23/05/2024 Modificació i baixa en el registre municipal d'unions 
estables de parella

15251140725634141550 1153 23/05/2024 Regularització fiscal

15251137742050112543 1154 23/05/2024 Recurs de reposició

15251140071410305774 1155 23/05/2024 Recurs de reposició

15251140250507373347 1156 23/05/2024 Permís d'armes d'aire o gas comprimit

15251137520724374305 1157 23/05/2024 Convenis interadministratius

15251140664017313361 1158 23/05/2024 Contractes privats

15251137465707667131 1159 23/05/2024 Règim disciplinari

15251137450455451345 1160 23/05/2024 Processos de selecció

15251137513706315132 1161 23/05/2024 Contractació laboral

15251137627543542562 1162 23/05/2024 Concertació operacions de préstec

15251137525670046502 1163 23/05/2024 Pla director urbanístic

15251137443542552154 1164 23/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251140570643440411 1165 23/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251140160656601634 1166 24/05/2024 Disciplina urbanística

15251140650135745372 1167 24/05/2024 Fraccionament i/o ajornament del pagament 
d'impostos i taxes municipals

15251140652133221734 1168 24/05/2024 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, motocicleta o 
ciclomotor)

15251140306771475665 1169 24/05/2024 Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a 
persones amb mobilitt reduïda

15251140532136770247 1170 24/05/2024 Llicència d'ocupació de la via pública per obres i 
serveis (grues, bastides, altres elements estructurals)

15251140675673164132 1171 24/05/2024 Llicència de gual i contragual

15251140155454011365 1172 24/05/2024 Fraccionament i/o ajornament del pagament 
d'impostos i taxes municipals

15251137703243251250 1173 24/05/2024 Contractes de Lloguer

15251140414014072545 1174 24/05/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants

15251140151406471601 1175 24/05/2024 Subvencions per a l'Ajuntament

15253575471570133431 1176 24/05/2024 Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - 
Ajut aigua i escombraries -  (atorgament propietaris)

15251137422212415774 1177 24/05/2024 Modificació llicència gual

15251140066071467533 1178 24/05/2024 Situacions del personal

15251140401557644415 1179 24/05/2024 Nomenaments

15251140151157173275 1180 24/05/2024 Nomenaments

15251140653563716210 1181 24/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251140520375611516 1182 24/05/2024 Ajuts socials

15251137433677530570 1183 24/05/2024 Retribucions; nómina i seguretat social

15251137427137556211 1184 24/05/2024 Ordre d'execució

15251140437163354350 1185 28/05/2024 Ordre d'execució

15251137432323465313 1186 28/05/2024 Llicència d'obra major
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SEC/JMO/ALD
ACTA PLE 27/06/2024

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 8/64

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

15251137413240547151 1187 28/05/2024 Recurs de reposició

15251140535552104420 1188 28/05/2024 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals

15251140401241703243 1189 28/05/2024 Comunicació prèvia de primera ocupació o utilització 
d'edificis i instal·lacions

15251140672216232722 1190 28/05/2024 Processos de selecció

15251140322321437213 1191 28/05/2024 Llicència per la tinença o conducció de animals 
potencialment perillosos

15251140604121100756 1192 28/05/2024 Gestió de cementiri

15251140072244120132 1193 28/05/2024 Gestió de cementiri

15251140533227030632 1194 28/05/2024 Comunicació prèvia de primera ocupació o utilització 
d'edificis i instal·lacions

15251137712337645602 1195 28/05/2024 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions

15251140677634470475 1196 28/05/2024 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals

15251137376432236476 1197 28/05/2024 Comunicació prèvia de primera ocupació o utilització 
d'edificis i instal·lacions

15251137605061615124 1198 28/05/2024 Nomenaments

15251140401233771160 1199 28/05/2024 Situacions del personal

15251137523636370277 1200 28/05/2024 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals

15251137431302512413 1201 28/05/2024 Reclamació per responsabilitat patrimonial de 
l'administració

15251140377600347771 1202 28/05/2024 Ordre d'execució

15251140171461024071 1203 28/05/2024 Ordre d'execució

15251140457413426355 1204 28/05/2024 Gestió de cementiri

15251137712256663364 1205 28/05/2024 Devolució d'ingressos indeguts

15251137452153106204 1206 28/05/2024 Regularització fiscal

15251137370403751032 1207 29/05/2024 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones 
amb mobilitat reduïda

15251140642117333265 1208 29/05/2024 Fraccionament i/o ajornament del pagament 
d'impostos i taxes municipals

15251140446167673263 1209 29/05/2024 Processos de selecció

15251137363114733646 1210 29/05/2024 Contractes privats

15251140427275057551 1211 29/05/2024 Ordre d'execució

15251140363165312122 1212 29/05/2024 Disciplina urbanística

15251137543211254143 1213 29/05/2024 Ordre d'execució

15251137733236016726 1214 29/05/2024 Nomenaments

15251140344521463530 1215 29/05/2024 Situacions del personal

15251140040100704547 1216 29/05/2024 Ordre d'execució

15251140324650040712 1217 29/05/2024 Ordre d'execució

15251140503010216471 1218 29/05/2024 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants

15251140046363116375 1219 29/05/2024 Modificacions de pressupost

15251137661105337662 1220 29/05/2024 Convenis interadministratius

15251140722076636215 1221 29/05/2024 Autorització i delegacions

15251140207146630446 1222 29/05/2024 Alta per omissió al Padró Municipal d’Habitants

15251140056204237751 1223 29/05/2024 Gestió de cementiri

15251140535153111744 1224 30/05/2024 Recurs de reposició
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http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960463014006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960463566606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960464048706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960464351806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960464379306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960464406306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960464514706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960466133306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960466700906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960466757406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960466793306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960466821606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960472936906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960473011206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960475517206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960475668006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960481483506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960488530406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960488623506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960488664706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960488710806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960489462506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960490171206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960490218306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960490304806750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960490466706750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960491063106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960491462406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960493941406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960509793606750
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15251137624442271700 1225 30/05/2024 Recurs de reposició

15251140104026156417 1226 30/05/2024 Recurs de reposició

15251140334014634121 1227 30/05/2024 Sancionador

15251140433252722073 1228 30/05/2024 Sancionador

15251140205017511147 1229 31/05/2024 Règim disciplinari

15251140674720114062 1230 31/05/2024 Contractació laboral

15251140457512500155 1231 31/05/2024 Modificacions de pressupost

15251137612431327560 1232 31/05/2024 Regularització fiscal

15251140423372205364 1233 31/05/2024 Regularització fiscal

15251137552624664622 1234 31/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251137715547050055 1235 31/05/2024 Autorització i delegacions

15251137775073777013 1236 31/05/2024 Regularització fiscal

15251140677174044455 1237 31/05/2024 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals

15251140173231475550 1238 31/05/2024 Permís per la tala d'arbres

15251137574275657777 1239 31/05/2024 Alta per omissió al Padró Municipal d’Habitants

15251140516773611331 1240 31/05/2024 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions

15251140433663336470 1241 31/05/2024 Aprovació document cobratoris

15251140131727432310 1242 31/05/2024 Ordre d'execució

15251137512315454777 1243 31/05/2024 Processos de selecció

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem als aspectes de coneixement d'acció del govern municipal amb el punt 2, que és 
«Donar compte dels decrets d'alcaldia. Expedient número 7/2024». Alguna qüestió? 
Doncs, ens donem per assabentats

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

3.- Donar compte al ple de la presentació d’al·legacions al Pla Director Urbanístic 
metropolità – PDUM. (Expedient núm. 1/2024/PDURB).-

DONAR COMPTE

DONAR COMPTE AL PLE DEL DECRET D’ALCALDIA NÚM. 1163 DE DATA 13 DE 
MAIG DE 2024 MITJANÇANT EL QUAL S’ACORDA FORMULAR I PRESENTAR LES 
CORRESPONENTS AL·LEGACIONS AL PLA DIRECTOR URBANÍSTIC METROPOLITÀ 
(PDUM)

Atès que mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 1163 de data 23 de maig de 2024 es va 
acordar formular i presentar les corresponents al·legacions al Pla Director Urbanístic 
Metropolità (PDUM) en el marc del tràmit d’audiència als ajuntaments compresos en l’àmbit 
territorial del PDUM, simultani al període d’informació pública, que s’inclouen a l’informe 
tècnic emès per la cap de Planejament i Gestió Urbanística en data 16 de maig de 2024.

http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960506524006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960506513106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960506058606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960506043506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960502924306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960504208406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960505359906750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960506592406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960508883106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960510818206750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960511382006750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960525116306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960525315506750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960525895406750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960526474306750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960526628106750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960528164606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960528230606750
http://taoweb/buroweb/report/searchRepedcDoc.do?searchByUniqueId=1&dboidDocument=2013600960528591506750
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Atès la proposta a la Comissió informativa de SiT de Donar Compte al Ple, signada pel 
President de l’Àrea en data 11 de juny de 2024.

Únic.- DONAR COMPTE AL PLE MUNICIPAL del Decret d’Alcaldia núm. 1163 de data 23 
de maig de 2024 que transcriu literalment a continuació: 

“Decret d’Alcaldia núm. 1163 de data 23 de maig de 2024

A la vila de Molins de Rei, 

Xavi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l’expedient 1/2024/PDURB que 
resulta del procediment tramitat d’aprovació del Pla Director Urbanístic Metropolità, dicto 
aquest decret, que es fonamenta en els fets i les consideracions que tot seguit s’exposen :

Antecedents de fet 

1. Ell Consell Metropolità de l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB) en la sessió 
extraordinària de data 21 de març de 2023 va acordar l’aprovació inicial del Pla Director 
Metropolità (PDUM). Així mateix, el document està sotmès al tràmit de consulta i 
informe per part dels ens locals compresos en l’àmbit territorial del PDUM, per un mes, 
una vegada finalitzat el termini d’informació pública, d’acord amb l’article 83.2 del TRLU 
i l’article 25 de la LAMB.

2. En data 23 de març de 2023 amb registre general d’entrada 2023008146 el Consell 
Metropolità ha notificat a l’Ajuntament de Molins de Rei l’acord d’aprovació inicial com a 
municipi inclòs dintre de l’àmbit del PDUM. 

3. Els Serveis Tècnics de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori ha estudiat el document i ha 
considerat adequada la presentació d’al·legacions en relació amb la seva afectació a 
Molins de Rei. 

4. La cap de Planejament i Gestió Urbanística segons informe de data 16 de maig de 
2024 proposa la presentació d’al·legacions al Pla Director Urbanístic Metropolità 
(PDUM).

Fonaments de Dret 

Es d’aplicació la normativa següent: 

a) L’article 21.1.s) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim 
Local. 

b) L’article 53.1.u) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprovà el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

 
D’aquesta regulació són destacables les següents consideracions jurídiques : 
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1. De conformitat amb el que disposen els articles 21.1.s) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, de Bases de Règim Local i 53.1.u) del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, 
pel qual s’aprovà el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
correspon a l’alcaldia les atribucions que expressament li atribueixen les lleis i les 
que la legislació assigna al municipi i no atribueix a altres òrgans municipals. 

Vis la proposta emesa en data 17 de maig de 2024 per la cap de Planejament i Gestió 
Urbanística i l’Assessora Jurídica, amb la supervisió del President de l’Àrea de Sostenibilitat i 
Territori en data 23 de maig de 2024.

Atès el donar a compte a la Comissió Informativa de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori, 
signada pel seu president en data 11 de juny de 2024.

Tenint en compte el que s’ha exposat i en virtut de les atribucions que tinc conferides per la 
legislació vigent,

DECRETO: 

Primer: Formular i presentar les corresponents al·legacions al Pla Director Urbanístic 
Metropolità (PDUM) en el marc del tràmit d’audiència als ajuntaments compresos en l’àmbit 
metropolità del PDUM, simultani al període d’informació pública, que s’inclouen a l’informe 
tècnic emès per la cap de Planejament i Gestió Urbanística en data 16 de maig de 2024, 
que s’acompanya com a annex a aquesta resolució. 

Segon:  Notificar aquesta resolució a l’Àrea Metropolitana de Barcelona.

Tercer: Mitjançant el present acte administratiu s’aproven els documents annexos que 
s’identifiquen a continuació, el codi segur de verificació dels quals permet la comprovació 
de la seva autenticitat i integritat per mitjà de la seu electrònica de l’Ajuntament de Molins 
de Rei. 

Descripció del document annex: Enllaç al document (csv)

Informe tècnic al·legacions PDUM 15253575774531540051

Quart: Donar compte d’aquesta resolució al Ple de la Corporació.

I perquè així consti, signo aquest decret en la data que consta a l’encapçalament, la qual 
s’incorporarà al Llibre de Decrets d’Alcaldia. “

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

https://www.molinsderei.net:443/sta/docs/GetDocumentServlet?CUD=15253575774531540051&HASH_CUD=210a0426ec030e0564a14e0f36c86022d40b3936
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Passem al punt tercer, que és «Donar compte al Ple de la presentació d'al·legacions al Pla 
Director Urbanístic Metropolità, el PDUM, expedient número 1/2024». I fa l'explicació 
d'aquest punt el regidor d'Urbanisme, Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tots i a totes els qui ens segueixen des de la sala de plens i 
pels diferents mitjans de comunicació. 

Presenta el punt 3 

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obrirem el torn d'intervencions. Si no hi ha intervencions, ens donem per 
assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

4.- Donar compte al ple de la retirada del document de la MPPGM en l’àmbit de Riera 
Bonet a disposició dels Serveis Territorials d’Urbanisme. (Expedient núm. 
2/2023/MOPGM).-

DONAR COMPTE

DONAR COMPTE AL PLE DEL DECRET D’ALCALDIA NÚM. 1101 DE DATA 15 DE 
MAIG DE 2024 MITJANÇANT EL QUAL S’ACORDA RETIRAR EL DOCUMENT DE LA 
MODIFICACIÓ PUNTUAL DE PGM EN L’ÀMBIT DEL BARRI DE RIERA BONET A 
DISPOSICIÓ DELS SERVEIS TERRITORIALS D’URBANISME DEL DEPARTAMENT DE 
TERRITORI DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA 

Atès que mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 1101 de data 15 de maig de 2024 es va 
acordar retirar el document de la Modificació Puntual de PGM en l’àmbit del barri de Riera 
Bonet a disposició dels Serveis Territorials d’Urbanisme del Departament de Territori de la 
Generalitat de Catalunya per poder estudiar la ubicació de les zones verdes en aquest 
sector.

Atès la proposta a la Comissió informativa de SiT de Donar Compte al Ple, signada pel 
President de l’Àrea en data 23 de maig de 2024.

Únic.- DONAR COMPTE AL PLE MUNICIPAL del Decret d’Alcaldia núm. 1101 de data 15 
de maig de 2024 que transcriu literalment a continuació: 

“Decret d’Alcaldia núm. 1101 de data 15 de maig de 2024

A la vila de Molins de Rei, 

Xavi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l’expedient 1/2024/PDURB que 
resulta del procediment tramitat d’aprovació provisional MpPGM Riera Bonet, dicto aquest 
decret, que es fonamenta en els fets i les consideracions que tot seguit s’exposen :
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Vist l’informe emès per la cap de Planejament i Gestió Urbanística en data 14 de maig de 
2024, la transcripció del qual és la següent: 

“Expedient 
núm. 1/2022/MOPGM - 2/2023/MOPGM (relacionat)

Núm. Registre REG_ENTRADA/2023025494

Data 6 de novembre de 2023

Assumpte Retirada del document per l’aprovació definitiva de la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità del barri de Riera Bonet de Molins de Rei, que està tramitant 
per a la seva aprovació definitiva els Serveis Territorials d’Urbanisme del 
Departament de Territori

I. JUSTIFICACIÓ DE L’INFORME TÈCNIC-JURÍDIC

Considerar la retirada del document per l’aprovació definitiva de la Modificació puntual del 
Pla General Metropolità del barri de Riera Bonet de Molins de Rei, que està tramitant, per a 
la seva aprovació definitiva, els Serveis Territorials d’Urbanisme del Departament de 
Territori

II. FONAMENTS DE DRET

1. Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, 
modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer (en endavant TRLU). Text consolidat. 

2. Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme 
(en endavant RLU).

3. Decret 64/2014, de 13 de maig, pel qual s’aprova el Reglament sobre protecció de la 
legalitat urbanística.

4. Reial decret legislatiu 7/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el text refós del sòl i 
rehabilitació urbana. 

5. Pla General Metropolità, aprovat definitivament el 14 de juliol de 1976 (en endavant 
PGM).

6. Pla Parcial de Riera d’en Bonet, amb data d’aprovació definitiva 13 de juliol de 1988 i 
data de publicació al DOGC 3 de febrer de 1989.

7. Pla Territorial Metropolità de Barcelona, aprovat definitivament en data 20 d’abril de 
2010 (en endavant PTMB).

8. Modificació puntual del Pla general metropolità per a la creació d'habitatges amb 
protecció oficial i de reallotjament al carrer Sant Pere Romaní al barri Riera Bonet, 
aprovada definitivament en data 9 de juliol de 2010, i publicat al DOGC el 29 de juliol 
de 2010.
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9. Modificació puntual de PGM en l’àmbit del Parc Natural de la Serra de Collserola, 
aprovada definitivament en data 22 de desembre de 2020 i publicat al DOGC 12 de 
febrer de 2021 (en endavant MPGMCo).

10. Pla Especial de protecció del Medi Natural i del Paisatge del Parc Natural de la Serra 
de Collserola, aprovat definitivament en data 6 d’abril de 2021 i publicat al DOGC 9 
d’abril de 2021. (en endavant PEPNAT).

III. CONSIDERACIONS

El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 21 de desembre de 2023 va 
acordar l’aprovació provisional de la Modificació puntual del Pla General Metropolità del 
barri de Riera Bonet de Molins de Rei, i trametre l’expedient als Serveis Territorials 
d’Urbanisme del Departament de Territori per a tramitar l’aprovació definitiva d’aquesta 
modificació. El 26 de gener de 2024, amb registre de sortida 2024000947, l’ajuntament els 
va transmetre el document.

En converses mantingudes amb els Serveis Territorials d’Urbanisme del Departament de 
territori a partir del seu anàlisi del document ens assenyalen que cal estudiar com donar 
compliment a les reserves mínimes per a zones verdes i espais públics lliures, en tant no 
interpreten viable passar sòl d’equipament (àmbit Guardioles) a sistema de zona verda, 
com proposa el document de MpPGM-Riera Bonet, tenint en compte que el PDU 
Metropolità, actualment en fase d’aprovació inicial, preveu per aquest sòl d’equipament 
segons el planejament vigent que sigui qualificat com a parc estructurant, i per tant, 
existeixi un predomini de l’espai lliure com a zona verda.

Atès que cal estudiar la ubicació d’aquestes zones verdes.”

Atès la proposta de decret emesa en data 14 de maig de 2024 per la cap de Planejament i 
Gestió Urbanística i l’Assessora Jurídica, amb la supervisió del President de l’Àrea de 
Sostenibilitat i Territori en data 15 de maig de 2024. 

Atès el donar a compte a la Comissió Informativa de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori, 
signada pel seu president en data 23 de maig de 2024.

Tenint en compte el que s’ha exposat i en virtut de les atribucions que tinc conferides per la 
legislació vigent, 

DECRETO:
 
PRIMER: Retirar el document de la Modificació Puntual de PGM en l’àmbit del barri de 
Riera Bonet a disposició dels Serveis Territorials d’Urbanisme del Departament de Territori 
de la Generalitat de Catalunya per poder estudiar la ubicació de les zones verdes en 
aquest sector.

I perquè així consti, signo aquest decret en la data que consta a l’encapçalament, la qual 
s’incorporarà al Llibre de Decrets d’Alcaldia. “

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS
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Sr. Alcalde:

I passem al punt 4, que és «Donar compte al Ple de la retirada del document de la 
modificació del Pla General Metropolità en l'àmbit de la Riera Bonet a disposició dels 
Serveis Territorials d'Urbanisme». I, lògicament, també fer l'explicació d'aquest punt el 
regidor d'Urbanisme, Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies. 

Presenta el punt 4.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Molt bona tarda, moltes gràcies. Benvingudes totes les persones que avui ens 
acompanyen aquí a la sala de plens i també les persones que ens escolten a través dels 
mitjans. És una llàstima, Miquel, un document que havíem treballat en l'anterior legislatura 
de manera molt intensa des del punt de vista polític, per donar sortida a una de les 
problemàtiques més importants d'aquest municipi i que, malauradament, per qüestions que 
no se'ns van dir en aquell moment i que no se'ns van posar sobre la taula, que mesos més 
tard ara estiguem en aquesta situació és lamentable. És lamentable, no per culpa de 
l'Ajuntament, evidentment, sinó per altres institucions que, en definitiva, no han fet tota la 
feina que s'havia de fer en el seu moment oportú. Malauradament, aquests esforços que 
hem dedicat els hauríem pogut dedicar a una altra cosa si aquest no era l'objectiu que 
havíem de treballar. Crec que des d'aquí dir que, evidentment, Ara Molins es presta per tot 
el que pugui fer en aquest sentit per ajudar, perquè es desenvolupi aquest sector que, 
malauradament, necessita acabar-se de consolidar i que trobem aquests espais de zones 
verdes que puguin fer que aquest document tiri endavant.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? No sé si vol afegir alguna cosa, senyor Zaragoza? 
Endavant.

Sr. Zaragoza:

Sí, efectivament, com deia el regidor hi ha molta feina al darrera. De fet, va una mica lligat 
al punt anterior, quan parlem de 40 anys de PGM, precisament, el PGM va deixar damunt 
de la taula el com qualificar aquest sector, que tots els de Molins de Rei coneixem. És un 
sector bàsicament d'habitatges d'autoconstrucció de fa molt de temps. El PGM no sabia 
com acabar de resoldre la situació que s'havia generat allà amb més volumetria edificada 
del que tocava i va dir «Bé, ja ho resoldran». 40 anys després, quan intentem resoldre'l i 
posar damunt de la taula solucions que sembla que acceptaven inicialment i que la 
discussió sigui una zona verda quan estem en una zona en què realment, efectivament, 
està al voltant de zones verdes, doncs, bé, sap greu, com dius tu, és una llàstima que 
aquesta visió que tingui la Comissió d'Urbanisme sobre les solucions que hem posat 
damunt de la taula sigui restrictiva i no col·laborativa. Bé, intentarem veure com podem 
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resoldre sense malmetre l'essència del barri, que és un barri que porta més de 40 anys 
construït i amb una identitat molt pròpia. Bé, és una llàstima, com insistim, aquesta 
situació, però crec que treballarem conjuntament i intentarem trobar aquesta solució 
favorable.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Estem en l'apartat de donar comptes, per això no fem votacions

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

5.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia núm. 1300, d’11 de juny de 2024, pel 
qual es nomenen les persones delegades representants de Molins de Rei a 
l’Assemblea del Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat (Expedient 
núm. 21/2024/AUTOR).-

DONAR COMPTE

DONAR COMPTE AL PLE DEL DECRET D’ALCALDIA NÚM. 1300, D’11 DE JUNY DE 
2024, PEL QUAL ES NOMENEN LES PERSONES DELEGADES REPRESENTANTS DE 
MOLINS DE REI A L’ASSEMBLEA DEL CONSELL CONSULTIU DE LA GENT GRAN 
DEL BAIX LLOBREGAT (21/2024/AUTOR)

La Presidenta de l’Àrea de Serveis a les Persones presenta a la Comissió Informativa 
d’ASP, el Decret d’Alcaldia número 1300, de data 11 de juny de 2024, el qual es transcriu 
literalment:

“Decret 1300, d’11 de juny de 2024

A la Vila de Molins de Rei,

Xavi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l’expedient 21/2024/AUTOR, 
queresultat del procediment tramitat d’APROVAR EL NOMENAMENT DELS 
DELEGATS/DES DE MOLINS DE REI AL CONSELL CONSULTIU DE LA GENT GRAN 
DEL BAIX LLOBREGAT, dicto aquest Decret, que es fonamenta en els fets i en les 
consideracions que tot seguit s’exposen:

Des del Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat ens han demanat que 
tramitem el nomenament dels delegats/des de Molins de Rei que s’integraran a 
l’Assemblea del Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat.

Atès que el Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat va ser creat l’any 1995 
com a òrgan de consulta i participació del conjunt de persones grans, així com de les 
entitats cíviques  de serveis socials relacionades amb els temes de vellesa de la comarca.

L’article 3 dels esmentats estatuts regula la composició de la seva Assemblea establint el 
següent:
“L’Assemblea estarà composta per:

· El President, que ho serà el del Consell Comarcal del Baix Llobregat o 
Vicepresident que legalment el substitueixi.

· Els/les membres de la Junta Permanent.
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· Els/les Delegats/des, que seran escollits/des democràticament mitjançant la 
participació dels diferents Ajuntaments de la comarca, entre els membres 
d´associacions, entitats o col•lectius que siguin representatius de les persones 
de 3a. edat i tinguin la seva seu a la comarca.

Tanmateix, els sindicats UGT i CCOO, de forta implantació a la nostra comarca, podran 
escollir un nombre determinat de delegats/des entre els/les membres de les seves 
respectives seccions sindicals de jubilats, amb residència al nostre territori.

Els/Les delegats/des escollits/des des dels municipis hauran de ser acreditats pels
corresponents Ajuntaments com a delegats/des electes, fent esment a l´entitat o associació 
a la qual pertanyen.
D´altra banda, també els sindicats UGT i CCOO hauran d´acreditar els seus delegats/des 
electes, fent esment a la secció sindical que pertanyen i al municipi on resideixen.

Per tal de garantir la presència de tots els municipis de la Comarca, els Delegats seran 
escollits amb la següent representació:

· Municipis de més de 50.000 habitants 8 delegats
· Municipis d’entre 20.001 i 50.000 habitants 4 delegats
· Municipis d’entre 10.001 i 20.000 habitants 3 delegats
· Municipis d’entre 5.001 i 10.000 habitants 2 delegats
· Municipis fins a 5.000 habitants 1 delegat (...)

Amb el mateix criteri de representativitat, els sindicats UGT i CCOO de la comarca podran 
proposar 2 delegats cadascun.

Un cop proposats els diferents delegats, aquests seran ratificats per l´Òrgan corresponent 
del Consell Comarcal.”

Molins de Rei té una població de 26.568 habitants, corresponent-li un total de 4 
delegats/des els/les quals formaran part de l’Assemblea del Consell Consultiu de la Gent 
Gran del Baix Llobregat, i hauran de ser ratificats per l’òrgan corresponent del Consell 
Comarcal.

Atès que a la sessió plenària del Fòrum d’Envelliment Actiu duta a terme el dia 10 d’abril 
de 2024 van ser elegits dos dels seus membres per ser delegats a l’Assemblea del Consell 
Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat.

Atès l’informe proposta de la Cap del Negociat de Serveis Socials, de data 15 de maig de 
2024, amb la supervisió de la Directora de Serveis de l’ASP de la mateixa data.

Tenint en compte el que s'ha exposat i en virtut de les atribucions que tinc conferides per la 
legislació vigent,

DECRETO:

Primer.- APROVAR EL NOMENAMENT dels/de les delegats/des representants de Molins 
de Rei a l’Assemblea del Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat següents:
1. Lluís Marcos Rodríguez, amb DNI núm. 089W
2. Anna Grané Mercader, amb DNI núm. 092M
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Segon.- DONAR-NE compte a la propera sessió del Ple Municipal.

Tercer.- NOTIFICAR aquest acord al Consell Comarcal del Baix Llobregat i a les persones 
interessades als efectes oportuns.”

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis a les Persones la present proposta a fi i efectes de DONAR COMPTE a la mateixa 
i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Únic.- Donar Compte del Decret d’Alcaldia número 1300, de data 11 de juny de 2024.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt cinquè, que és «Donar compte al Ple del decret d'Alcaldia número 1300, 
de l’11 de maig de 2024, pel qual es nomenen les persones delegades representants de 
Molins de Rei a l'Assemblea del Consell Consultiu de la Gent Gran del Baix Llobregat». I fa 
l'explicació la regidora de gent gran, senyora Jessica Revestido. Endavant.

Sra. Revestido:

Bona tarda a tothom que ens escolta i que està avui aquí a la sala de plens. 

Presenta el punt 5

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Alguna qüestió? Alguna intervenció? Doncs, ens donem per 
assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

B – ASSUMPTES DICTAMINATS PER LES COMISSIONS INFORMATIVES

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.

6.- Aprovar l’adhesió a la Central de Contratación de la FEMP a fi de poder contractar 
les obres, serveis i subministraments que ofereixi (Expedient núm.  3/2024/ACOMS).-

DICTAMEN

La Federación Española de Municipios y Provincias (FEMP), per acord de la seva Junta de 
Govern de 28 de gener de 2014, va aprovar la creació d'una Central de Contractació a 
l'empara del que es preveu en la Disposició Addicional Cinquena de la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local, conforme a la redacció donada a la 
mateixa per l'article 1.35 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de Racionalització i 
Sostenibilitat de l'Administració Local. La Central de Contractació de la FEMP es regeix pel 
que es disposa en els articles 227 i següents de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
Contractes del Sector Públic.
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La voluntat de l’Ajuntament de Molins de Rei és la d’adherir-se a la Central de Contratación 
de la Federación Española de Municipios y Provincias (FEMP) que es configura com a 
instrument que permet la tramitació i/o adjudicació de les prestacions d'altres poders 
adjudicadors, en aquest cas les Entitats Locals associades, donant aplicació als principis 
de simplificació administrativa, facilitant els processos de contractació i possibilitant, 
mitjançant l'aplicació de les denominades economies d'escala i l'estandardització de les 
obres, serveis i subministraments, l'assoliment de condicions econòmiques més favorables 
en la contractació d'aquests, amb la consegüent reducció de la despesa pública.

D’acord amb l’article 2n del “Reglamento regulador del funcionamiento de la Central de 
contratación de la Federación Española de municipios y províncias” per a fer efectiva 
aquesta adhesió a la Central de Contractació, es precisarà de l'acord exprés en tal sentit 
per part de l'òrgan competent segons la normativa de règim local i contractació aplicable 
(conforme al model) i posterior enviament de certificació del mateix a la FEMP. Aquesta 
remissió podrà realitzar-se per correu ordinari, per correu electrònic a través de 
centraldecontratacion@femp.es o per altres vies que s'estableixin a aquest efecte.

Vist l’informe signat el dia 10 de juny de 2024 pel Responsable de Serveis Generals.

Per tot el que s’ha exposat, en aplicació de l'article 228 de la Llei 9/2017, de 8 de 
novembre, de contractes del sector públic (LCSP), i la resta de la normativa vigent.

Instruïdes les actuacions corresponents, se sotmet a com a òrgan competent, la següent 
PROPOSTA:

Primer.- Aprovar l’adhesió a la Central de Contratación de la FEMP a fi de poder 
contractar les obres, serveis i subministraments que ofereixi, de conformitat a les 
condicions i preus que es fixin en els corresponents contractes o acords marcs que es 
subscriguin entre aquesta central i les empreses adjudicatàries d’aquests.

Segon.- Ajustar-se al que s'estableix en el Reglament de Funcionament de la Central de 
Contractació de la FEMP, en concret, en les clàusules referents a l'àmbit d'aplicació, 
funcionament, drets i obligacions de les Entitats Locals.

Tercer.- Remetre el present Acord a la FEMP als efectes oportuns.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara sí, passem als aspectes dictaminades per les comissions informatives. En primer lloc, 
la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis Centrals i Economia i de l'Àrea d'Alcaldia amb 
el punt sisè de l'ordre del dia, que és l'«Aprovació de l'adhesió a la Central de Contractació 
de la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, a fi de poder contractar les obres, 
serveis i subministraments que ofereixi». I en aquest cas, també fa l'explicació d'aquest 
punt el senyor Miguel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 6 
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies. Bé, la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, com deia el Miquel, 
ja hi estàvem adherits en el seu moment i ara fem aquest pas endavant d'intentar poder 
aconseguir central de compres les prioritats o les oportunitats que ens presti aquesta 
organització supramunicipal. Crec que és important anar creant lligams amb diferents 
entitats supramunicipals. Crec que l'ACM, Associació Catalana de Municipis, crec que és 
un exemple evident d'una entitat que ha fet la feina ben feta durant molt de temps. 
L'Ajuntament ha subscrit diferents contractes de serveis amb aquesta entitat i per valors 
importants en cadascun d'ells, i això ens dona l'oportunitat també de tenir millors preus en 
molts dels serveis que presten aquestes entitats. Des de poder comprar cotxes a poder 
subministrar-nos energia verda. Moltes d'aquestes oportunitats que, si anéssim sols, 
malauradament, no tindríem aquesta oportunitat de tenir aquests preus que amb aquestes 
entitats sí que podem aconseguir. Veurem què és el que pot aportar la Federació 
Espanyola de Municipis. Això és el que jo crec que queda una miqueta enlaire, en tot cas. 
Però, que puguem tenir aquesta oportunitat de poder-nos acollir a aquesta nova entitat en 
diferents apartats en què, possiblement, i estaria bé que, si no fos així, la Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies provingués o treballés aquest treball on no fes 
competència amb l'Associació Catalana de Municipis, sinó que poguéssim trobar aquests 
camins paral·lels on puguem treballar de manera sistemàtica amb totes dues entitats. Per 
tant, benvingut sigui aquest acord de col·laboració amb aquesta nova entitat 
supramunicipal que ens permetrà tenir millors preus.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Sí, totalment d'acord. De fet, l'exemple més clar, a part de la telefonia, és el que ha posat 
en el tema de l'energia. Entenc que possiblement la FEMP, veient aquesta experiència, 
vulgui entrar en aquesta matèria. És veritat que nosaltres vam salvar tot el tema de les 
pujades elèctriques perquè érem dels municipis que tenien contractat tot el tema de 
l'energia elèctrica a través de l'ACM. I menys mal que en els pitjors moments vam poder 
salvar aquesta situació amb ells. Després, a posteriori, la resta de municipis s'hi van 
sumar. Amb la qual cosa, sempre que tenim situacions d'aquestes, nosaltres ens adherim. 
Evidentment, per trobar bones ofertes i sobretot també agilitzar els procediments, perquè 
els procediments de contractació són llargs i si els unifiquem, això és bo. És a dir, ara ens 
estem trobant que la mateixa Generalitat, conjuntament amb consells comarcals d'altres 
municipis, estan començant a fer experiències pilots en temes de contractació de recursos 
humans. Amb la qual cosa, en perfils... Per exemple, el Consell Comarcal del Maresme ho 
ha fet en temes de policies locals, fer una única contractació en què els municipis s'hi 
adhereixen i no són els municipis que han d'anar fent. Bé, jo crec que és el camí, el camí 
col·laboratiu, que el que fa és que d'un procés ens podem aprofitar molts ajuntaments, 
perquè són processos costosos i llargs en el temps.

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Aquí sí que hauríem d'anar a la votació. 
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VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 4

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (9), ECP (2), Ara Molins (4) i l’abstenció d’ ERC (4), i d’Enlaira Molins 
(1).

7.- Aprovar el calendari oficial de les festes laborals per a l’any 2025 (Expedient núm. 
1/2024/GESHO).-

DICTAMEN

Fets

Vista la necessitat de donar compliment al procediment de comunicació al Departament 
d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya, la proposta de festes locals per a l’any 
2025 per al terme municipal de Molins de Rei.

Vist que l l’Ajuntament per acord adoptat pel Ple ha d’aprovar la proposta de dues festes 
locals i comunicar-ho al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya.

Vist el calendari de festes laborals per a l’any 2025, ORDRE EMT/85/2024, de 23 d’abril, 
per la qual s'estableix el calendari oficial de festes laborals a Catalunya per a l'any 2025, 
publicada al DOGC núm. 9151 – 26.04.2024 i que són les següents:

1 de gener, dimecres
6 de gener, dilluns
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18 d'abril, divendres
21 d'abril, dilluns
1 de maig, dijous
24 de juny, dimarts
15 d'agost, divendres
11 de setembre, dijous
1 de novembre, dissabte
6 de desembre, dissabte
8 de desembre, dilluns
25 de desembre, dijous
26 de desembre, divendres

Vist que l’article 1.c) de l’ordre esmentada estableix que:

“c) De les tretze festes esmentades a l'apartat a) n'hi haurà una, a triar entre el 6 de gener, 
el 21 d'abril, el 24 de juny i el 26 de desembre, que tindrà el caràcter de recuperable. Les 
altres dotze seran de caràcter retribuït i no recuperable.”

Vistes les instruccions rebudes del Regidor de Recursos Humans i organització i les 
consultes efectuades a les associacions de comerciants de Molins.

D’acord amb el que disposa l'art. 170.1.1) de l’Estatut d’autonomia de Catalunya; l’article 
37.2 del Reial Decret Legislatiu 2/2015, de 23 d'octubre, pel qual s'aprova el text refós de 
la Llei de l'Estatut dels Treballadors, i el Decret 177/1980, de 3 d’octubre, modificat pel 
Decret 17/1982, de 28 de gener, pel Decret 152/1997, de 25 de juny, i pel Decret 
146/1998, de 23 de juny
 
Vist l’informe-proposta del Cap de Negociat de Personal i Organització en funcions de data 
11 de juny de 2024.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i de l’Àrea d’Alcaldia la present proposta a fi i efectes 
emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer: Proposar el dilluns 9 de juny (Pasqua Granada) i el dilluns 29 de setembre, com a 
les dues festes locals del 2025 per al terme municipal de Molins de Rei, que inclou els 
Caserius de La Rierada, de Sant Bartomeu de la Quadra i de Vallpineda.

Segon: Notificar la proposta al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de 
Catalunya.

Tercer: Comunicar la proposta als Directors de serveis i els coordinadors dels diferents 
àmbits de l’Ajuntament

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
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Passem al punt setè, que és «Aprovar el calendari oficial de les festes laborals per a l'any 
2025». I fa també l'explicació del punt el senyor Miquel Zaragoza. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 7

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. 2025 estem dient, eh? Molt bé, si els hi sembla, passem a 
votació.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 4

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

8.- Aprovar el protocol intern d’adjudicació del fons social (Expedient 
núm.02/2024/RELAB).-

DICTAMEN

Antecedents

Vist que en comissió paritària negociadora de data 4 de juny de 2024 es va acordar:

“1.- Nou protocol intern d’adjudicació del fons social.

A l´article 57 del Conveni col·lectiu del personal laboral, vigent actualment, i l’article 56 de 
l’Acord de condicions del personal funcionari regulen el fons social, establint-se en els 
mateixos que la Comissió de fons social mitjançant protocol intern assignarà l’adjudicació 
d’aquest fons.

Atès que la Comissió de fons social va detectar que el protocol intern d’adjudicació del fons 
social vigent requeria de millores tècniques per solucionar algunes disfuncions que 
provocava el vigent, com delimitar els beneficiaris i el període que han d’estar d’alta a 
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l’Ajuntament, per tenir dret als ajuts, així com concretar l’objecte en el cas de l’ajut a 
treballadors amb fills discapacitats, o el de excloure de la possibilitat de gaudir dels ajuts 
pels empleats/des expedientats en el marc d’un procediment disciplinari i que estiguin 
suspesos de funcions, amb la pèrdua de retribucions, durant el període interanual dels 
ajuts, així com la d’actualitzar la taula de retribucions brutes anuals dels treballadors, a 
efectes de l’aplicació de coeficients reductors, i la dels imports d’alguns ajuts màxims i 
finalment la fixació a l’art.10.6 d’un ajut màxim per treballador/a de 600 €.

A la vista de tots aquests antecedents la comissió paritària-negociadora ACORDA, per 
unanimitat, aprovar un nou protocol intern d’adjudicació del fons, que va annex a la present 
acta, que es mantindrà vigent mentre no s’acordi la seva modificació.”

Fonaments de dret

Article 57 del Conveni col·lectiu del personal laboral, vigent actualment, i l’article 56 de 
l’Acord de condicions del personal funcionari que regulen el fons social, establint-se en els 
mateixos que la Comissió de fons social mitjançant protocol intern assignarà l’adjudicació 
d’aquest fons.

D’acord amb l’article 31 i següents del TREBEP, aprovat pel Decret Llei 5/2015, de 30 
d’octubre, en els quals es regulen la negociació col·lectiva i els pactes i acords.

D’acord amb l’article 87 i següents del Reial Decret Legislatiu 2/2015, de 23 d'octubre, pel 
qual s'aprova el text refós de la Llei de l'Estatut dels Treballadors, en els quals es regulen 
la negociació col·lectiva i els convenis col·lectius.

D’acord amb l’article 37.1 g) i i) del TREBEP que estableix com a matèria objecte de 
negociació els criteris generals per a la determinació de prestacions socials i pensions de 
classes passives i els criteris generals d’acció social.

Vist l’informe-proposta del Cap de Negociat de Personal i Organització en funcions de data 
14 de juny de 2024.

Vist l'informe favorable i sense observacions de l'interventor accidental signat en data 14 
de juny de 2024.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i de l’Àrea d’Alcaldia la present proposta a fi i efectes 
emeti informe previ perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- Aprovar el nou protocol intern d’adjudicació del fons social que s’adjunta com 
annex, aprovat per la comissió paritària negociadora celebrada el 4 de juny de 2024.

Segon.- Notificar aquest acord als membres de la Mesa de Negociació i a tot el personal 
de l’Ajuntament mitjançant la intranet municipal.
 

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS
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Sr. Alcalde:

I passem al punt vuitè, «Aprovar el protocol intern d'adjudicació del Fons Social». I també 
fa l'explicació del punt el regidor de Recursos Humans. En aquest cas també, senyor 
Miguel Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 8

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. Si no n'hi ha cap, passaríem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 4

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEI A LES PERSONES

9.- APROVAR el Manifest Institucional amb motiu del dia 28 de juny, Dia 
Internacional de l’Orgull LGTBI 2024 (Expedient núm . 8/2024/MOCIO).-

DICTAMEN

El dia 28 de juny es el commemora el Dia Internacional de l’Orgull LGTBI 2024. Des del 
Negociat Polítiques Feministes i LGTBI s’ha redactat el manifest. 

El text del Manifest és el següent:

MANIFEST AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL DE L’ORGULL LGTBI 2024
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El Dia de l’Orgull Lesbià, Gai, Trans, Bisexual i Intersexual es commemoren els fets del 28 
de juny de 1969 a la ciutat de Nova York, coneguda com la revolta Stonewall, on per 
primera vegada es va denunciar la vulneració de drets i la repressió social contra les 
persones LGTBI. Centenars de persones, migrades, afroamericanes, trans, gais, entre 
d’altres, s’enfrontaren a la policia que acabà replegant-se, incapaç de contenir la resposta 
irada i espontània de la gent. Figures com Marsha P. Johnson o Sylvia Rivera, són claus 
per entendre que la reivindicació per l’alliberament LGTBI neix al carrer! I es per això que 
avui som aquí!

Des de llavors han estat molts els avenços assolits. Aquest any volem posar en valor la 
implementació de la primera llei estatal LGTBI, concretament, la Llei 4/2023, de 28 de 
febrer, per la igualtat real i efectiva de les persones trans i per la garantia dels drets de les 
persones LGTBI. Han calgut gairebé 45 anys de democràcia per fer-la possible, enmig de 
molta dedicació i reivindicació de partits polítics, agents socials i persones i col·lectius 
LGTBI.

Per altra banda, i des de l’àmbit local cada vegada son més els municipis que implementen 
polítiques LGTBI, arran, fonamentalment, de les competències locals que atorga la Llei 
11/2014, de 10 d’octubre, per a garantir els drets de lesbianes, gais, bisexuals, 
transgèneres i intersexuals i per eradicar l’homofòbia, la bifòbia i la transfòbia.

El món local és clau a l’hora d’implementar aquest marc legislatiu i desenvolupar polítiques 
públiques de sensibilització i de defensa de la diversitat sexual i de gènere, i en general de 
la garantia de les llibertats individuals i col·lectives i de construir territoris lliures d’LGTBI-
fòbia.

Necessitem polítiques efectives que tinguin com objectiu, per una banda, la reparació de la 
dignitat de les persones afectades i per l’altra, estiguin enfocades en intervenir en l’arrel 
social del problema de l’LGTBI-fòbia que intersecciona amb altres eixos d’opressió com el 
masclisme, racisme o capacitisme. Polítiques per la inclusió sociolaboral en igualtat de 
condicions per a les persones trans, per l’agilització de permisos de treball, refugi o asil per 
a persones migrades, per l’emancipació de joves que viuen situacions discriminatòries en 
el nucli familiar i/o de convivència, per la dignitat de les persones grans que no hagin de 
tornar als armaris que han ofegat a tanta gent.

En el context català tenim un augment del 19,8% d’incidències per violència LGTBI-
fòbiques el passat 2023, sent la demarcació de Barcelona, concretament el 72,9 % del 
total, on es registren més incidències -augment del 9,5 %- (Observatori Contra Homofòbia, 
2023).

Cal fer un front per revertir aquesta situació, començant pels 311 pobles i ciutats de la 
província de Barcelona. No podem restar impassibles quan els delictes d’odi en relació a 
l’orientació i identitat de gènere son el segon motiu en aquesta categoria (19,8%) amb un 
ascens del 68,23% en relació a les xifres de l’any 2020 a tot l’estat (Ministeri de l’Interior, 
2021).

Encara avui l’orientació sexual i la identitat de gènere condicionen la vida de les persones 
en una societat binària i heteronormativa, que sovint exclou la diversitat sexual  i de 
gènere, i vulnera els drets de les persones LGBTI. Per això, el 28 de juny reivindiquem el 
dret de les persones a ser com vulguin ser i a poder viure la seva identitat amb plenitud en 
totes les etapes de la vida, sense haver de patir desigualtats, discriminacions o violències. 
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És voluntat i compromís, per tant, de la nostra institució, lluitar de manera ferma i decidida 
pels drets i les polítiques LGTBI.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- APROVAR el Manifest Institucional amb motiu del dia 28 de juny, Dia 
Internacional de l’Orgull LGTBI 2024.

Segon.-  FER PÚBLICS aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).

Tercer.- TRASLLADAR aquest acord a la Generalitat de Catalunya, la Diputació de 
Barcelona, a l’Institut Català de la Dona i a l’entitat Ona Rainbow Molins.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passarem ara als aspectes dictaminats per la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a 
les Persones amb el punt novè de l'ordre del dia, que és «Aprovar el manifest institucional 
amb motiu del dia 28 de juny, demà, Dia Internacional de l'Orgull LGTBI del 2024». I fa 
l'explicació d'aquest punt la regidora Jessica Revestido. Endavant.

Sra. Revestido:

Bona tarda. 

Presenta el punt 9

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. No? Sí? Endavant, senyor Ramon 
Sánchez.

Sr. Sánchez:

Bé, moltes gràcies. Jo crec que hem de continuar encara fent aquests manifestos. És trist 
que en ple segle XXI encara ho hàgim de fer, però la situació en què ens trobem 
actualment és extremadament preocupant, amb les notícies que anem sentint i escoltant 
aquestes darreres setmanes, on l'extrema dreta, malauradament, pren força i continua 
marcant una miqueta el posicionament de molta gent. I això és trist perquè, en definitiva, 
sembla que no aprenguem dels errors del passat. El passat està per aprendre, per corregir 
i per buscar solucions i marcar la línia del que han de ser les noves generacions que 
haurem de trobar i que haurem de deixar per als nostres fills i filles. I amb això, 
malauradament, crec que no s'estan fent tots els esforços que s'haurien de fer. Hi ha 
massa gent que posa massa impediments a que això no tiri endavant. És trist que 
continuem fent aquests manifestos. És molt trist. Això vol dir que encara hi ha gent 
perseguida, que encara hi ha gent assenyalada amb el dit, que encara hi ha gent a qui se li 
fa mal per la seva condició sexual, i això no és de rebut en ple segle XXI. Per tant, 
evidentment, des d'Ara Molins donem el nostre suport. Esperem que l'any que ve haguem 



SEC/JMO/ALD
ACTA PLE 27/06/2024

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 28/64

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

après alguna cosa com a societat i potser algun dels punts que hi hem posat potser no els 
hauríem de posar. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Meritxell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Molt bé, bona tarda. Jo una miqueta en la línia del Ramon. Portàvem quatre coses escrites, 
però jo només vull fer un petit apunt. Tan de bo l'any que ve, el 2025, ja no haguem 
d'aprovar aquest manifest. Això vol dir que com a societat hem evolucionat i que d'una 
vegada per totes tothom pugui realment ser lliure i viure com vulgui i amb qui vulgui i 
estimar qui vulgui i com vulgui. I ja està. Res més. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Entenc que podem passar a votació d'aquest manifest. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 4

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

C – QÜESTIONS SOBREVINGUDES

10.- Qüestions sobrevingudes.-

No n’hi han.

D – MOCIONS

11.- Moció a favor de la col·locació d’una placa  a la façana de l’Ajuntament per 
indicar que la bandera espanyola oneja a l’edifici per ordre judicial. (Expedient 
9/2024/MOCIÓ).-
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Amb aquest punt hem acabat els aspectes dictaminats per les comissions informatives. Al 
punt 10 de l'ordre del dia no hi ha cap qüestió sobrevinguda i, per tant, passem a l'apartat 
de mocions amb el punt onzè de l'ordre del dia, que és «Moció a favor de la col·locació 
d'una placa a la façana Ajuntament per indicar que la bandera espanyola oneja a l'edifici 
per ordre judicial». I cedeixo la paraula, en aquest cas, a la ponent d'aquesta moció, la 
senyora Marta Espona, en nom d'Esquerra Republicana. Endavant.

Sra. Espona:

Moltes gràcies alcalde. Bona tarda a tothom, bona tarda a les persones que sou aquí a la 
sala. 

Presenta el punt 11

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Marta Espona. Evidentment, doncs, primer agreixo aquesta 
disponibilitat i, segon, és una potestat que hi tenim i una obligació que tenen els serveis 
jurídics d'emetre aquest informe en quinze dies. I, per tant, crec que cal el matís també que 
la moció no es retira, la moció es deixa sobre la taula. Per tant, és evident que farem el 
debat en el ple de juliol amb més certeses jurídiques, que això és el que buscàvem, per tal 
que qualsevol posicionament que puguem prendre, el prenguem amb màxim coneixement 
jurídic de qui ha d'informar. I, certament, no ha tingut temps d'informar en una instància 
que s'entra ahir a la tarda i que, per tant, a hores d'ara, avui no ha pogut informar. Aquest 
informe el tindrem en quinze dies. Per tant, a partir d'aquí, segur que el mes de juliol farem 
aquest debat el conjunt de regidors i regidores. Però sí que volia deixar d'entrada, 
l'agraïment a la predisposició a postergar, només postergar, aquest debat durant quatre 
setmanes per tal de fer-ho amb ple coneixement tots els regidors i regidores. 

Per tant, deixant sobre la taula aquest punt.

Aquest punt queda sobre la taula.

12.- Precs i preguntes.-

PREGUNTES FORMULADES PELS GRUPS MUNICIPALS

Grup Municipal d’Enlaira:

Pregunta:

Va per al senyor Corredera. Necessito agafar aire. Bé, Molins de Rei és una vila amb molta 
activitat esportiva, de la qual tots els grups sempre en fem bandera. Aquest cap de 
setmana es celebra el Torneig de Judo, organitzat pel gran judoka, del qual tots també ens 
omplim la boca que fa una gran feina amb els nostres infants, que és el Daniel Pavón. 
Aquest torneig va des de les categories promeses a cadets amb 11 clubs de Catalunya, 
dos clubs d'Andorra i un club de Madrid, amb un total de 578 judokes. Compte, que estem 
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parlant d'una xifra força important i que són més, inclús, que l'any passat. No és pas el 
primer torneig que organitza, oi? La seva sorpresa és que aquest matí d'una instància que 
va presentar el mes de gener, a tres dies de començar aquest torneig, l'Ajuntament els hi 
ha comunicat que no es fa càrrec de les despeses d'ambulància i el personal mèdic 
sol·licitat, factura que ascendeix a 525 euros. Som conscients que ens espera un any molt 
complicat de finances i que n'hem parlat moltes vegades aquí a aquest Ple, però fa també 
inclús una estona hem aprovat dos punts d'un crèdit del 2023 prorrogat. Per què no podem 
fer front a aquesta despesa quan, a més, sempre se n'ha fet càrrec l'Ajuntament?

Resposta:

El Club Judo Molins de Rei en aquesta ocasió va organitzar un torneig amistós de 
final de temporada, on van participar tots els seus esportistes i van convidar 
esportistes d’altres entitats per tal de celebrar aquesta competició amistosa, que va 
servir també per acomiadar la temporada esportiva, amb un dinar de germanor al 
migdia al mateix poliesportiu municipal.

El torneig es va desenvolupar per categories, això vol dir que en cap moment hi van 
ser a la instal·lació tots els esportistes inscrits al torneig. 

Des de l’Ajuntament de Molins de Rei es va treballar amb l’entitat per cobrir les 
necessitats que es demanaven, ús de la instal·lació, consergeria, neteja, 
magatzematge, megafonia, taules i cadires necessàries, etc, tant per la competició 
com per el dinar.

Al tractar-se d’una activitat amistosa no es va cobrir amb la demanda dels serveis 
sanitaris, quan s’han dut a terme competicions oficials promogudes per la Federació 
Catalana de Judo, i la capacitat pressupostària ho ha permès, s’ha dotat d’aquest 
servei, però en competicions amistoses no cobrim aquesta demanda, ni per 
l’activitat de judo ni per activitats organitzades per altres entitats. En cas que passi 
alguna cosa s’avisa al 112 per tal que l’accidentat rebi l’atenció necessària.

Grup Municipal d’ARA Molins:

Prec:

Una pregunta i una cosa que m'he oblidat de dir abans. Respecte a la pregunta que vam 
fer nosaltres en el Ple del mes d'abril referent a l'objecte de la petanca de la riera Bonet, 
diu que vostè ens la va contestar, però això no és cert. No ens la va contestar ningú. Per 
tant, demanaríem... No, la de la petanca no la va contestar ningú. Ho vas explicar l'altre dia 
a la comissió informativa, però aquí no vas explicar... Ja t'ho dic jo. Ho vas explicar la 
comissió informativa, però en el Ple no vas explicar res. En tot cas, demanaríem que per 
escrit se'ns donés la resposta. Cap problema. I després, parlàvem abans de com arribar a 
més gent i, us en recordeu que fa 6 o 7 anys vam treure una guia d'ajuts, bonificacions i 
excepcions? Possiblement aquesta seria una bona eina per tal de poder arribar a més 
gent, una guia que vam fer arribar a totes les cases, per tal que la ciutadania conegués què 
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feien, perquè realment la quantitat de diners que destinem a ajuts, bonificacions i 
excepcions, ja en aquell any, fa 7 anys, crec que rondava l'1,5 milions d'euros. Per tant, no 
és una xifra menor els ajuts que aquest Ajuntament dona en aquest sentit. Per tant, és una 
bona eina que potser, regidor, des d'Economia crec que... Va portar una feinada ingent, 
però va valdre molt la pena i crec que és una guia que us animo a que l'actualitzeu i la 
podeu portar a terme de cara a les properes edicions.

Resposta:

El Club Petanca Riera Bonet actualment té una activitat molt reduïda, no té cap equip 
en competició oficial i l’activitat es limita a algunes partides amistoses entre 
diferents veïns i trobades d’alguns socis al local social. Hem estat en converses amb 
el seu president, Sr. Angel Custodio Torres, per tal de que l’Associació de Veïns, i/o 
altres entitats del barri puguin fer ús de la instal·lació quan es consideri oportú, com 
ara els lavabos i la zona de pistes. A les dependències de Guàrdia Urbana es 
disposa d’una clau per poder-hi accedir en cas que sigui necessari.

En referència a la guia de bonificacions, exempcions i ajuts treballarem per reeditar 
per actualitzar d’acord a les noves ordenances fiscals que s’han d’aprovar pel 2025.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE L’ARXIU MUNICIPAL.

Sr. Alcalde:

passem al punt 12 de l'ordre del dia, que és el de «Precs i preguntes». Entenc que... Precs 
i preguntes encara és per als regidors, després hi ha el torn obert de paraules que sí que hi 
podran intervenir. Precs i preguntes. Per tant, ara s'estan repartint les respostes de les 
preguntes formulades en el Ple anterior. I, regidors, ara és el moment de fer les preguntes. 
Endavant, senyor Vinyets. Sí?

Sr. Vinyets:

Bona tarda a tothom. Vaig a llegir la pregunta que em entrat via instància. Ja fa set mesos 
els vam preguntar per l'estat de l'Arxiu Municipal. Posteriorment, hem vist que la Setmana 
Internacional dels Arxius i el Dia Internacional dels Arxius han passat amb més pena que 
glòria pel nostre, ja que només s'han publicat unes fotos a la web que, amb tots els 
respectes, entre això i res, poca diferència hi ha. Almenys l'any passat vam fer un xic més 
d'esforç amb unes portes obertes. Per altra banda, hem constatat també que les retallades 
del pressupost municipal 2024 també han perjudicat l'arxiu. Per tot això, voldríem saber 
com està actualment aquest espai, que no oblidin que és bàsic per a la conservació del 
nostre fons documental, patrimoni i memòria històrica com a vila, molt més que qualsevol 
museu. Fa 7 mesos, la regidora Garcia ens va informar que s'havia incorporat a l'arxiu una 
segona persona a temps complet, però actualment ja no hi és, i desconeixem si ha estat 
substituïda. També ens van explicar que estava en estudi ampliar la jornada laboral de la 
persona que hi està fixa, però tampoc hem rebut cap nova informació sobre això. 
Finalment, també ens van dir que a finals d'aquest 2024 sortiria la plaça interina d'arxiver o 
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arxivera per ser incorporada el 2025. Per tant, al desembre ja els preguntarem com ha 
acabat tot aquest tema, perquè, tal com ha passat amb els contractes pendents per evitar 
el pagament de factures, que acabem tenint un informe negatiu de l'interventor, del mes 
que diuen que ho faran a quan ho han fet en realitat, pot distar la cosa bastant de temps. 
Quan ens contestin, els agrairem que no ens tornin a explicar com a novetats els objectius 
que defineixen la feina d'un arxiu, ni que es restauraran o es digitalitzaran documents 
segons dotació pressupostària, perquè ja hem vist que els recursos han anat a menys i de 
nou dependrem que aconseguim subvencions externes. No cal tampoc que ens tornin a 
repetir el nom dels 8 documents que van restaurar, ni que ens recordin que hi haurà obres 
de millora a l'edifici de Ca n'Ametller. Demanem per la feina de l'arxiu. La resta ja ens ho 
va reconèixer que és xapa i pintura externa. Malauradament, veiem que no es plantegen 
una millora específica de l'interior d'un arxiu, que la planta inferior és un niu d'humitat i 
presenta unes condicions inadmissibles per acollir documents que guarden la història de la 
nostra vila. D'acord amb totes aquestes inquietuds, volem fer-los el prec que, si us plau, 
valorin en la justa mesura el que és i representa un arxiu municipal i que se'l creguin com 
es creuen altres equipaments. I la pregunta concreta, ens poden fer una posada al dia de 
com està l'equipament i els seus recursos? Gràcies.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE EL RACÓ DEL PRESIDENT COMPANYS 

Sr. Alcalde:

Hi ha més preguntes? Endavant, senyora Xesca Riera.

Sra. Riera:

Bona tarda. Una pregunta més breu, però no menys important. Hem observat que en el 
racó del president Companys, que hi ha el monòlit, li falta la placa. No sabem si la placa ha 
estat sostreta, quin motiu ha fet que no hi sigui i si en son conscients i la tornaran a posar 
en breu? A part que, bé, aprofito per comentar l'estat de lleugera deixadesa que té l'espai. 
Arran de les obres, ha anat una miqueta bastant enrere. Entre tot plegat, a veure si es 
podria posar la placa i dignificar-lo una miqueta més. Gràcies.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE SI HI HA PREVISTA 
ALGUNA ACTUACIÓ A LA PLAÇA DEL PALAU DE REQUESENS ABANS DE LA 
PROPERA INAGURACIÓ DEL MUSEU DEL RENAIXEMENT I SI ES POT FER MÉS 
ACCESIBLE PER A LES PERSONES AMB CADIRES DE RODES.

Sr. Alcalde:

Més preguntes? Endavant, eh? Vull dir...

Sr. Fabra:

Moltes gràcies. Bona tarda a tothom. Jo tinc una pregunta amb relació a si el Govern havia 
previst alguna actuació a la plaça del Palau de Requesens en vistes a la propera 
inauguració, abans que acabi l'any, del Museu del Renaixement. Perquè, com bé sabeu, 
aquella plaça no està en les condicions que es va preveure que estigués quan es va fer 
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l'última reforma i, per exemple, no hi ha gespa a la part central. Quan hi ha episodis de 
ventades, per exemple, o hi ha una mica de vent, s'aixeca moltíssima pols i tot plegat és un 
espai que, bé, tot i que no fa tant de la seva reforma, no llueix gaire, la veritat. En vistes a 
que aquest espai recuperarà protagonisme i centralitat amb l'apertura del Museu del 
Renaixement, està previst fer algun tipus d'actuació? Bé sigui una actuació mínima, com el 
tema de la gespa, o si es vol fer una actuació amb més cara i ulls, que, evidentment, tindria 
un major cost. Inclús, tot i que això ja és més agosarat i entenc que potser no és una 
prioritat, però plantejar una reforma més integral de l'espai amb vistes a l'ús que se li ha 
donat, perquè ara és gairebé una zona de joc amb pilota i no tant potser el tipus de plaça 
que es va preveure. Tenim el pati de l'escola del Palau al costat, que es podria obrir per les 
tardes o els caps de setmana perquè es produís aquesta activitat de joc amb pilota que ara 
es produeix a la plaça, i aprofitar la plaça per fer un espai que convidi més les famílies a 
dur a terme activitats o, no ho sé... La meva pregunta és aquesta, no és un prec ni vull 
posar ni ho volem posar des d'Ara Molins cap proposta concreta sobre la taula de moment, 
però simplement preguntar si tenen previst fer alguna cosa.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE COM ESTÀ ACTUALMENT 
L’ACTUACIÓ ENVERS UN DELS BARRIS DE MUNTANYA, EN CONCRET EL DE SANT 
BARTOMEU.

Sr. Sánchez:

Sí, gràcies. Nosaltres, i només complementant l'aportació del meu company, també si 
pogués ser, fer-la accessible. O sigui, sobretot per a la gent amb cadira de rodes. A la part 
que tocarà més al Palau és una de les actuacions que jo crec que possiblement hauríem 
d'intentar aconseguir que fos accessible també per a la gent amb cadira de rodes. Una 
proposta que ja va venir en l'anterior mandat de part d'una de les entitats de discapacitat 
d'aquest municipi. La meva pregunta va més referida als pressupostos participatius de 
barris del mandat anterior en què es va posar una partida en el pressupost municipal del 
2024, si no recordo malament, d'uns 300.000 euros per a diferents actuacions, crec 
recordar. Però, en tot cas, sobretot aquesta pregunta, com està actualment la situació de 
l'actuació envers un dels barris de muntanya, el de Sant Bartomeu, on hi havia d'anar la 
pista polivalent, una pista que ja vam deixar més o menys dissenyada amb l'arquitecte 
municipal i que pràcticament ja estava per poder-se executar. I ens agradaria saber quin és 
el planning que es té actualment, cap a on avança, si es farà, si no es farà. Ha passat ja 
pràcticament un any. Aquesta pista, un dels objectius principals era poder aconseguir que 
la revetlla de Sant Joan tingués la participació de tots els veïns i veïnes del barri, que fos 
una eina més de socialització, no només del barri de Sant Bartomeu, sinó també dels altres 
barris de muntanya. Per tant, preguntar realment a veure quina és aquesta situació i a 
veure si el proper Sant Joan, doncs, aquesta actuació ja està complerta. Gracies.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ENLAIRA MOLINS SOBRE LA NORMATIVA DE 
LES TERRASSES.

Sra. Galobart:

Senyor Serra, bona tarda. Si no em falla la memòria, al Ple d'octubre vam entrar amb un 
prec respecte a la normativa de les terrasses. Vam tenir una reunió amb el tècnic, ens va 
facilitar una sèrie d'informació, al mateix Ple vostè va dir que hi havia un canvi de 
normativa. A posteriori de tenir tota la informació, vam enviar un mail, quinze dies després 
ens van dir que no eren les formes. Vam enviar una instància com a grup municipal el 20 
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d'abril. Estem a 27 de juny. Bé, és veritat que potser vaig fer una afirmació que s'estava 
incomplint de manera flagrant a la plaça de la Vila l'incompliment de terrasses. Em va dir 
que en un futur, ben aviat, que acabaven d'aterrar, vostè com a regidor, al nou Govern, 
doncs que estaven preparant una normativa. La meva sorpresa és que com que jo sí que 
volto molt pel poble i, de tant en tant, m'agrada anar a prendre alguna cosa amb la família, 
em trobo que a altres places s'ha ficat una normativa extremadament exigent, que jo no hi 
entraré, em sembla perfecte, si s'ha de fer, s'ha de fer. Però la meva pregunta és, u, no 
se'ns ha contestat una instància per petició genèrica feta des de la mateixa regidoria i, 2, 
donarem exemple i farem que totes les terrasses que hi ha a la plaça de la vila compleixin 
la normativa vigent? Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Doncs, molt bé, si responen la senyora Ainoa i el Joan Carles Serra? I després faré jo la 
resta de respostes.

Sra. García:

Bé, bona tarda a tots i totes. Respecte a l'Arxiu, seré molt breu. Actualment, a banda de la 
persona, de la Carme, que tots coneixem, tenim dos persones auxiliars donant el 
recolzament a l'arxiu, una persona que està a jornada completa i una altra persona que 
compagina les seves tasques, entre d'altres, també suport a l'Arxiu. I quant a l'oferta 
pública d'ocupació de la plaça d'arxiver, continua el calendari establert i continuem 
mantenint que cap a finals d'anys sortirà aquesta plaça. Gràcies.

Sr. Ferro:

Sí, potser no hem anat tan àgils com li vaig dir que hi aniríem, però estem amb la nova 
normativa de les terrasses. L'únic que em preocupa és que em digui que les terrasses, els 
llocs de terrasses, excepte la que tenim aquí, siguin diferents. No és que sigui ni més 
estricte ni menys estricte, la normativa és la mateixa per a totes les terrasses. No, la 
normativa, sí. La normativa, sí. En tot cas, després de l'estiu i com hem de fer amb tots els 
grups, com vostès saben que fem sempre, parlarem de les terrasses, de la normativa. 
Perquè jo diria que no és que haguem tardat més o menys, és que ens ho estem mirant 
molt bé, precisament, perquè volem terrasses a Molins de Rei que siguin compatibles amb 
la nostra vida. Primer aspecte. Segon aspecte, complir uns objectius,. i ja no dic ODS del 
2030 quant a normatives de plàstics, etcètera, però també. Perquè, ja posats a fer, fem 
una normativa que s'adeqüi no al present, sinó al futur. I en això estem. Per tant, espero 
donar-li resposta ben aviat.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, ara faig jo la resposta a les altres tres preguntes. Respecte a la de 
la regidora d'Esquerra Republicana, Xesca Riera, i la placa a Lluís Companys, certament, 
el 14 de juny va tenir un acte vandàlic aquesta placa. Per tant, la tenim, però l'hem de 
restaurar i, per tant, ho farem el més aviat possible, lògicament. Segurament, crec que 
quan ha afirmat que l'espai no està el digne que hauria d'estar, podríem compartir aquesta 
reflexió i, segurament, entre tots, si féssim memòria, veuríem que, a diferència dels altres 
racons que s'han anat construint a Molins de Rei, i em venen al cap el racó del Guillem 
Agulló i el racó de la Sonia Rescalvo, que sorprenentment jo crec que han dignificat de 
forma molt important aquells espais i s'han respectat de forma genèrica des del seu primer 
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dia, malauradament, l'espai del president Lluís Companys no és la primera vegada que rep 
un acte vandàlic. Ja el va rebre l'escultura de l'artista Joan Guitart i ara l'ha rebut la placa. 
Per tant, jo crec que això ens mereix una reflexió més enllà que és evident que tot l'entorn, 
no només per les obres del pati de Palau, podríem dir també que és un espai que ha estat 
afectat per les obres del carrer Boters i Ponent, requereix aquesta reflexió de com podem 
dignificar al màxim un espai que, per acord d'aquest Ple, es va constituir a Molins de Rei i 
que està en honor del president Lluís Companys. Aquesta és la voluntat i mirarem de fer-
ho al més aviat possible, però també entenent les dificultats de l'espai en tant que aquesta 
protecció que podria donar un element de placa gràcies als elements naturals que 
s'introdueixen en aquest espai, aquí és més difícil de situar. És a dir, l'espai Sonia 
Rescalvo, hi insisteixo, jo crec que és un exemple d'allò que hauria de ser un espai públic i 
que, a sorpresa agradable de tots, podríem estar d'acord que s'està respectant i ha 
dignificat un racó que no era digne. No només ara és digne des d'un punt de vista, podríem 
dir de la bellesa amb b alta, sinó que, a més a més, en homenatge a qui està. I això és la 
dificultat que tenim en aquest espai. Esperem poder aconseguir també l'excel·lència en 
aquest espai, perquè crec que tots estem d'acord que la memòria del president Lluís 
Companys ho mereix. 
Senyor Fabra, respecte al Pati de Palau ha fet diverses observacions. En algunes hi 
podem estar d'acord, en d'altres, no. Quan diu que ara és un espai reservat a la pilota, ho 
és des del primer dia. Potser ara ha fet una regressió, el que era un camp de gespa, com 
ho són els camps actuals, ara ha passat a ser un camp com eren els dels anys vuitanta, de 
terra. Que potser vostè ja no se'n recorda per la seva joventut, però la pilota sempre, des 
del primer dia, ha estat un dels problemes d'aquesta plaça, que ha estat un espai on no 
s'ha acabat de respectar l'edat per a la qual estava concebuda l'ús amb pilota. Que en el 
seu moment, el 2014, es va pensar que fos per a una pilota de goma i la canalla petita, no 
els autèntics partits de futbol que alguns hem vist a la tarda, amb greu afectació als usuaris 
de les terrasses. I aquest és el problema de conflicte convivencial d'aquest espai públic. 
Crec que la reflexió de la gespa ha de ser una altra. Fins ara no hi és perquè a hores d'ara 
encara no hem sortit de l'estat d'emergència. Tot i que el Govern de la Generalitat ho va 
anunciar, no ha sortit publicat el decret i, per tant, a hores d'ara encara no podem fer servir 
aigua per regar més que els elements naturals de supervivència, no, naturalment, com 
necessita una gespa. I tot i així, crec que la reflexió l'haurem de fer de si cal recuperar la 
gespa o no. 
Dit això... Ara tindran temps d'intervenir, segur. Dit això, respecte a l'espai concebut a 
l'entrada del museu, és evident que ho vam explicar a la darrera reunió de portaveus. Hem 
rebut una darrera subvenció de la Diputació de Barcelona finalista per a aquest projecte, 
valorada en 200.000 euros que, entre altres coses, dèiem que ens facilitarà la incorporació 
de mobiliari just en aquest costat de la plaça per tal que, com a mínim, preservem la 
façana del Museu del Renaixement com a espai de joc i el joc es preservi a la plaça. Si 
hem de fer alguna orientació més en aquesta plaça, encara afavorint més l'accessibilitat, la 
farem. Crec que la bona notícia és que tenim més fonts econòmiques per permetre, 
precisament, aquestes actuacions, més enllà d'algunes actuacions que aniran dins de 
l'equipament i, per tant, dins del Museu Renaixement, també a l'entorn de la plaça, com 
dic, una col·lecció de mobiliari urbà que ja s'ha encarregat i que esperem poder tenir al 
mes de setembre. I, per tant, a partir d'aquí esperem poder fer més aquesta reflexió 
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d'aquest espai. 
I senyor Sánchez, respecte a la pista poliesportiva del barri de Sant Bartomeu, que, 
certament, vostè com a anterior regidor dels barris de Muntanya, hi va estar treballant. I és 
veritat que jo crec que, en algun moment amb un optimisme important, ho va prometre per 
al Sant Joan del 2023, però sap que abans que es pogués portar a terme va venir un 
informe del Parc de Collserola dient que el projecte que hi havia no era compatible amb la 
preservació de l'espai natural. Aquest informe hi és. Hi podem estar més d'acord o no, però 
hi és. I, per tant, el que estem repensant és si adequar el projecte escollit en el pressupost 
participatiu per tal de tenir un espai de socialització i un espai de pista que respecti també 
els passos d'aigua i que no sigui senzillament una pista poliesportiva formigonada, com si 
fos la del Parc de la Sèquia del barri de la Granja. Ha de ser alguna cosa diferent i per tant, 
en això segur que aviat tindrem alguna idea i un projecte que respecti els criteris del Parc, 
entenent que, a més a més, és un nucli urbà dins del Parc Natural de la Serra de 
Collserola i alhora també la voluntat dels veïns, que és la voluntat també que respectarà 
aquest Govern, però no pot ser de cap altra manera, i més quan va sortir d'un procés 
participatiu, que s'ha de portar a terme. Per tant, esperem ben aviat poder ensenyar aquest 
projecte i permetre que es porti a terme. 
Amb això, si els hi sembla, arribem al final del Ple respecte a la intervenció dels regidors i 
regidores.

13.-Torn obert de paraules.-

Sr. Alcalde:

I, per tant, passem al punt 13 de l'ordre del dia, que és el torn obert de paraules. I, 
evidentment, ara sí que només els demanem que vagin fent les preguntes, ho han de fer 
amb el micro, si us plau, perquè escoltin també la gent que ens està escoltant pels mitjans 
de comunicació i endavant.

Intervinent 1 (Públic):

Hola, bona tarda, alcalde i regidors. Avui hem vingut una representació dels veïns dels 
barris de muntanya que no tenim aigua corrent i que depenem d'una cuba per al 
subministrament d'aquest dret tan vital i important. Però que avui ja no tenim aquest servei 
i ja hi ha famílies que ja no tenen aigua. Vist que en els precs i preguntes heu parlat de 
molts temes, però aquest no s'ha tocat, potser informaré al regidors de la problemàtica que 
tenim, que potser el senyor alcalde no ho ha fet, igual que no ens ha informat tampoc a 
nosaltres, als veïns. Aquest servei de cuba que ens venia, resulta que per l'estat dels 
camins i tal, que cada vegada estan pitjor als de muntanya, ha proposat a l'Ajuntament 
incrementar el preu d'aquest servei degut a que se li espatllen els camions i tal. 
L'Ajuntament sembla que no ha accedit a això i ens han eliminat aquest servei. Ja no tenim 
aigua corrent, ja no tenim aigua de les cubes, no? Aleshores, senyor alcalde, senyors 
regidors, venim amb urgència, perquè segons la Constitució, l'article 42, és un dret bàsic 
que s'ha de subministrar a tots els ciutadans. I segons la llei d'aigües, aquest dret depèn 
de l'Ajuntament. Llavors, senyor alcalde, regidors, què fem? Demà hi ha moltes famílies 
que no tenen aigua. No hi ha cap solució? Doncs, sí, nosaltres trobem una solució 
immediata, vosaltres ens direu urbanitzacions, Sorea... No. Necessitem una solució demà, 
perquè hi ha famílies que no tenen aigua. Per favor. Sí, ja fa dies. Des del dimarts 
Aquatrans ja no agafa comandes. I avui ja s'han quedat, i ahir ja s'han començat a quedar 
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famílies sense aigua. Anem de cara a l'estiu. Llavors, jo l'única solució que veig és que 
accediu a aquest increment, ja que no heu arreglat els camins, que vam passar Vallpineda 
una llista fa molts dies de tots els carrers que estaven malament. Se n'han arreglat dos i 
s'ha parat. Per favor, accediu a aquest increment d'Aquatrans, que indiscutiblement heu de 
finançar vosaltres, ja que no heu arreglat els carrers, fins que trobeu una solució, com la 
cuba municipal que fa 4 mesos vau prometre que en 4 o 6 mesos tindríem. La solució que 
sigui, però hem de tenir aigua i hem de tenir aigua demà mateix, perquè això és il·legal, 
senyor alcalde. No pot estar la població sense aigua. És una competència vostra 
subministrar l'aigua? Si a sobre que no tenim urbanització, a sobre no accediu a que 
vinguin les cubes, perquè han incrementat el preu d'una forma molt raonable a causa de 
l'estat dels camins que no arregleu, per favor, avui demanem una solució i volem sortir 
d'aquí amb una solució, perquè si no venim preparats, eh? I quan sortim, la comencem a 
liar i estarem liant-la fins que ens doneu una solució. 
Crec que no demanem res injust, demanem aigua, senyors, és l'únic que demanem. No 
tenim ganes de liar-la, però si cal ho farem, eh? Si cal, estarem aquí cada dia fins que ens 
doneu una solució. Si hi ha algun regidor que no ho sabia, ja esteu informats. Els barris de 
muntanya, com sempre, som els grans abandonats, inclús en serveis tan bàsics, ja no 
l'estat dels carrers, tan bàsics com és l'aigua. Moltes gràcies. Però, per favor, volem sortir 
d'aquí amb una solució. Gràcies. [Aplaudiments]

Intervinent 2 (Públic):

El fet que no estigui a l'ordre del dia d'avui em sembla una cosa bèstia, bèstia. Una cosa 
molt, molt bèstia el fet que no haguem estat notificats cap dels cops que hem tingut un 
problema, em sembla molt, molt bèstia. I hi ha gent amb mobilitat reduïda i amb grans 
deficiències i hi ha infants, així que procedirem a demandar, perquè hi ha menors d'edat. 
Així que esperem que ara ens doneu una resposta, perquè no sé si en sou conscients, 
però és molt bèstia.

Intervinent 3 (Públic):

Molt bona tarda a tothom. Bé, jo el que he estat escoltant fins ara he sentit parlar de 
pilotes, he sentit parlar de plaques, de banderes i, fins i tot, dies de festa, d'altres temes 
que no he entès ni el títol, però en tot cas, vosaltres sabeu que Vallpineda pertany a Molins 
de Rei? Fa molt de temps que no aneu a Vallpineda, sabeu com està el barranc del Llop? 
Penso que estic parlant de dècades, no estic parlant d'anys, estic parlant de dècades 
d'abandó. Moltes gràcies.

Intervinent 4 (Públic):

Abans de continuar, perquè tinc infinitat de preguntes, m'agradaria tenir algunes respostes 
respecte a l'aigua. 

Sr. Alcalde:

No, no, feu totes les preguntes i després respondre.

Intervinent 4 (Públic):

Doncs, el que comentaven aquí als meus companys és que evidentment no tenim mai 
absolutament cap notificació de cap cosa de les que feu, ens hem d'assabentar pel 
camioner que ens ve a repartir la cuba que «En junio ya no tendréis agua». Sí, julio. Que 
no saps si va en serio, si no va en serio, resulta que era l'1 de juliol, segons com ens van 
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dir, i aquest dimarts ja no servien aigua. I cap comunicació oficial ni res. És absolutament 
indignant. Jo que els hi dic als meus fills quan arribi a casa, que no els puc banyar després 
d'estar tots bruts al casal tot el dia? És que és lamentable. No només no informeu, sinó 
que no gestioneu res, perquè això ja vau dir que ho arreglaríeu fa mesos i no heu fet res. 
Un altre tema, els carrers. No sé si el motiu pel que no volen venir els camioners és perquè 
se'ls hi trenquen els camions o perquè no els hi surten els números o perquè simplement 
no els hi dona la gana, però no és problema nostre, és problema vostre arreglar-ho i fer 
que tinguem un servei com Déu mana. I, en tot cas, si no hi ha cubes o el que sigui, doncs, 
deixar-nos connectar a Sorea, que no sé per què encara, quin és el motiu exactament pel 
qual no ens podem connectar quan tenim una canonada a dos metres de casa. Quan 
Sorea, jo he parlat diverses vegades amb ells, no tenen cap mena d'inconvenient. És una 
cosa purament burocràtica de l'Ajuntament, que no sé per quin motiu no s'accedeix. I 
continuem, que si no passem tota la tarda. Per això, no us enrecordareu de tot. 
Respecte als carrers, el tema que comentava el company que els pobres nens tenen una 
mica de pols per jugar a pilota, us recomano que vingueu una estona a casa i sabreu el 
que és la pols de veritat. Els asmàtics pobres estan acabats i ja no parlem de cimentar o 
d'urbanitzar, perquè això d'urbanitzar ja és com una cosa... totalment una entelèquia. Però 
fer alguna cosa útil, tirar grava, que vinguin els camions, ni que sigui a aplanar. La meva 
mare es va trencar el càrter fa quatre dies. I què, em pagareu el mecànic dels bonys que hi 
ha? És absolutament lamentable l'estat de deixadesa en què estem. Aleshores, 
m'agradaria saber si hi ha algun pressupost, de tots els 200.000 euros per no sé quina 
cosa i tal... Nosaltres, Vallpineda, tenim algun pressupost assignat per arreglar carrers 
cada x temps, tirar grava, fer alguna cosa? Per Sorea? Això és un altre tema. Però, tenim 
alguna cosa? Algun calendari de quants cops a l'any ens venen a arreglar? Alguna revisió 
de tant en tant i que vinguin a fer alguna cosa? Perquè és que... O sigui, perquè vinguin a 
posar o a arreglar una bombeta o un fanal ja és una odissea. Els carrers, demencial. 
Següent tema, contenidors. Hi ha algun carrer, a l'avinguda Modolell, que he vist que han 
posat ja fa mesos uns tancats de fusta. Això els hi ha anat molt bé, fa un any o així que no 
tenen cap incident amb els porcs senglars, però tota la resta de contenidors de Vallpineda 
no tenen res. Això com va, o sigui, aquesta distribució de recursos? Aquesta cosa de fusta 
ho heu posat els veïns? [Intervinent sense micro] Sí, jo també m'he fet tips de recollir 
merda del carrer. Però és que no sé perquè uns contenidors tenen unes coses, uns altres 
no en tenen. L'altre dia ens vam passar amb un munt de merda tirada pel carrer davant de 
casa per uns contenidors que estaven totalment rebentats, quan és molt senzill posar unes 
plaques de fusta o alguna cosa que impedeixi que els porcs senglars ho trenquin. No crec 
que sigui un pressupost desmesurat tenint en compte les xifres que tenen altres partides. 
[Intervinent sense micro]

Sr. Alcalde:

Sí, pots parlar, però agafa el micro.

Intervinent 2 (Públic):

I aprofito per demanar on podem trobar els veïns i veïnes el document dels pressupostos 
participatius. Saber els diners, els 16.000 que teníem per reduir la velocitat i la perillositat 
de l'avinguda, on s'han invertit, perquè no ho trobem. Gràcies. Això i... No ho sé, és que 
són tantes coses. Penso que és bastant fort això.

Intervinent 5 (Públic):
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En el segle XXI que estem, no tenim aigua corrent. És que és impressionant, que està 
davant de casa teva i la pots sentir com corre. I nosaltres no podem enxufar-nos. És que 
és una cosa... El meu home, que està molt malament, no pot estar a casa perquè no hi ha 
aigua corrent. Així de clar. Perquè l'aigua que hi ha està més o menys bevible, però no 
gaire. És que és una cosa... Estem en el segle XXI, 2024, a quatre quilòmetres de 
Barcelona, pel túnel, no hi ha aigua corrent.

Intervinent 6 (Públic):

Bé, ja veieu quin és el descontent que tenim i simplement és el fet i a vegades perdem les 
formes. I a mi també m'agradaria que ho entenguéssiu, perquè... És clar, nosaltres venim 
aquí, no tenim aigua corrent. Jo tinc una filla de sis anys i he d'anar a reomplir ampolles a 
la plaça per poder tenir aigua i per poder gestionar la meva vida amb mínimament dignitat. 
I venim al Ple, no és ni un tema important per a vosaltres, no és un tema ni que s'ha de 
debatre. Cada vegada que us hem demanat el mateix tema, perquè aquestes pancartes no 
les hem fet aquesta tarda, aquestes pancartes ja estan fetes des de fa molt de temps. I 
cada vegada que es proposa intentar fer una solució simple perquè tinguem unes mínimes 
necessitats cobertes, és que ni es parla, ni es comenta, ni es dona absolutament cap 
solució. Jo no ho sé, a mi em faria vergonya. O sigui, hi ha gent que no té aigua a dia 
d'avui. I, a més, tenim sempre això, gent que es pot connectar a la xarxa d'aigua, que ha 
demanat als tècnics els informes i ens diuen «sí, sí, no hi ha cap problema, us podeu 
connectar», l'únic que l'Ajuntament no ho permet. Ostres, això són poques ganes de 
solucionar les coses que són ja directament solucionables. I, a part, després hi ha una 
cuba i de cop és això, ens hem d'assabentar pel senyor de la cuba que ens diu que a partir 
de l'1 de juliol ells ja no donaran aquest servei. La gent està trucant a l'empresa perquè ens 
diguin «escolta, però jo necessito aigua», i ens diuen «No, no agafem ja més comandes a 
dia d'avui». I dintre de 4 dies... O sigui, ja no és que no en tinguem ara, és que ja no 
tindrem ni el servei. I llavors, és clar, després estem en un barri de muntanya, preocupats 
pels incendis, anant als bombers, fent reunions amb els veïns, intentant gestionar totes 
aquestes coses i és, com «no, moltes vegades els incendis s'han apagat gràcies a tal». 
Però és que no tenim ni per netejar-nos ni per absolutament res. No tenim aigua, senyors. 
És que, què fotrem a partir d'ara? Venim a les fonts d'aquí de la plaça, a banyar-nos? 
Venim a casa d'algú de vosaltres? no tenim aigua, macho! Jo crec que això és 
superimportant, no?, que ho parlem? O doneu-nos alguna solució, si us plau. Perquè és 
que no tenim aigua. imagineu-vos no tenir aigua i tenir una nena de 6 anys a casa i haver 
d'anar cada dia a omplir a una font, perquè no tens aigua. I no és perquè no la vulgui pagar 
ni... perquè els impostos els segueixo pagant, eh? Com si fos un molinenc com qualsevol 
altre. Però no tinc aigua. Hòstia, doneu-nos una solució, si us plau. I perdoneu-me les 
formes, però és que ens trobem una mica en un punt que ja no sabem què fer. I hem 
intentat donar solucions, sempre les hem intentat aportar. La gent fins i tot està dient 
«comprem una cuba, comprem un camió entre els veïns, fem algo o el que sigui», però és 
que no ens podem quedar sense aigua. Però és que ja estem sense aigua i ni es parla ni 
és una cosa que vulgueu solucionar. És que clar que a vegades perdem les formes, clar 
que a vegades ens indignem, perquè tenim la sensació que estem allà dalt. I si no és com 
deixeu-nos fer, deixeu-nos connectar i ja ens buscarem nosaltres les mangueres i ja ens 
alimentarem entre nosaltres. Perquè nosaltres, tirats no ens deixarem els uns als altres. 
Però, home, com a mínim. Ostres, no ho sé. Això dels cubells... És que podríem estar tres 
hores aquí, però és que ara venim per una cosa molt simple, que és que no tenim aigua. 
Creieu que és normal? Creieu que podeu donar-nos alguna solució? I, si us plau, si us 
plau, no fem això de sempre de «no, sí, dintre de quinze dies no sé què... dintre de...» 
Perquè ja ens n'hem menjat tantes d'aquestes, que ja estem una mica farts. Llavors, si us 
plau, doneu-nos una mínima solució per poder viure dignament. Res més. No demanem 
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res més ni que ens baixeu els impostos, ni que no ens cobreu l'aigua ni res de res, 
simplement poder tenir accés a l'aigua. Ja està. I perdoneu.

Intervinent 7 (Públic):

Buenas. A mí un poco me molesta la falta de ganas. El tema de los contenedores, en 
Virgen de Montserrat los tiraban cada día hasta que un vecino y yo decidimos que no y con 
7 euros que invertimos, pusimos dos cables, que pasaban los basureros y nos daban las 
gracias. Cada día no tenían que recoger la basura, cada día no teníamos que salir de casa 
y ver mierda tirada por todos lados. Mis hijos no tenían que pasar por encima de la basura. 
Eso, por un lado. A un niño de seis años qué le dices? Viene una pandemia, un niño de 
seis años que no entiende nada. Te he enseñado a lavarte las manos, ahora no te las 
laves. ¿Eso le digo? ¿Qué hago? ¿Qué hago si no tengo agua? Hace unos cuantos años 
vinieron y abrieron el gas, a la brava, tuberías por todo el barrio, no pasa nada. Nosotros 
no tenemos gas, pero las tuberías están. ¿Y el agua? ¿No es un pelín más básica que el 
gas para vivir? No sé.

Intervinent 8 (Públic):

Jo he arribat tard, perquè vinc de Tarragona. Estava treballant i he vingut a aquest Ple 
perquè necessito una solució. Jo cada dia vaig a Tarragona i torno. Visc a Vallpineda. Soc 
un veí de fa molts anys. Jo no tinc aigua avui, se m'ha acabat i no puc anar al bany, no puc 
dutxar-me des de fa tres dies. Necessito que avui em diguin on puc anar demà a dutxar-me 
i a fer el que he de fer aquí a Molins, perquè a casa meva ha fallat el sistema que vostès 
tenen i no tinc aigua. I llavors, per favor, necessito una resposta.

Sr. Ferro:

Heu preguntat després diverses coses. Jo, si no us sap greu, em centro primer en això de 
l'aigua i després el tema dels càrrecs i tal si algun regidor els vol respondre. Nosaltres fa 
uns dies que Aqualia ens van notificar... O sigui, l'última vegada que ens van veure vam 
quedar... Faig una petita introducció. Aqualia organitzava el servei de repartiment amb 
cubes de la forma en què s'havia seguit fent abans que caduqués el contracte, que és amb 
les dos empreses que hi ha. El que ens ha passat fins aquí és que hi ha una empresa en 
què la persona que portava l'aigua va morir i, per tant, la segona empresa que hi havia ha 
anat assumint el servei. No és veritat, i ho dic perquè... ho ha dit una companya, que 
nosaltres ens neguéssim a que augmentés el preu de les cubes. Nosaltres vam dir que si 
hi ha un augment justificat, i a més jo ho he parlat amb l'encarregat de l'empresa, perquè 
tenen més costos laborals, perquè han de tenir... Diguem, que perquè la demanda de 
cisternes de Vallpineda el que fa és que una empresa d'aquestes hagi acabat contractant 
una persona més per satisfer tot el servei, perquè és un servei bastant ampli i perquè ells 
feien alguns viatges, però pocs. No és veritat que marxin perquè els hi haguem dit que no 
a això, perquè els hi vam dir que sí, i perquè, a més, les tarifes encara no estan aprovades 
i, per tant, si s'havia de fer alguna revisió del cost nosaltres estàvem disposats a fer -la, i 
tampoc marxen per l'estat dels camins. Jo he estat parlant amb ells aquests dies perquè un 
dels primers objectius que teníem és que ells s'allarguessin uns dies la prestació del 
servei. I seguim tenint aquest objectiu i seguim intentant convèncer-los que no marxin. 
Espereu, espereu, un moment, un moment.

Sr. Alcalde:

Si us plau, si us plau. No, no, no... Perdoneu, ara té el torn d'intervenció ell i, després, si 
voleu, farem un altra segona intervenció. Hem estat respectant tot el que heu dit tots i cada 
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un. No, no, no, no és igual, perquè llavors em farà fer-la fora de la sala plens i no vull 
arribar a aquest extrem. No, com tu vulguis. Ara estem responent nosaltres i després 
podeu tornar a preguntar si voleu.

Sr. Ferro:

Simplement acabo. Per què els hi hem demanat allargar uns dies? Perquè el que volem és 
que Aqualia presti el servei amb mitjans propis. Aqualia ja té el camió. Aqualia, si no ha 
publicat ara ja l'oferta dels transportistes, la publicarà demà a primera hora i, per tant, 
esperem que la setmana que ve tinguem el camió i els transportistes per fer el servei 
directament des d'Aqualia. Perquè el que no volem és... Hem parlat amb altres empreses 
de subministrament. No tenim un problema d'estat dels camins, les empreses no ens diuen 
«marxem d'aquí perquè els camins estan malament», però sí que hi ha certes empreses 
que ens diuen «els meus camions són molt grans per poder fer un servei a barris de 
muntanya. No estan fets per a això, tenim cubes de 1.800 que no passen, etcètera». Per 
tant, el que no volíem... Hem anat contactant amb empreses, però el que volíem i era el 
que us vam transmetre al febrer quan vam parlar això, és que Aqualia faci el servei amb 
mitjans propis i, per tant, amb el seu camió i amb els seus conductors. Això es produirà en 
pocs dies. Per això li hem demanat a l'empresa i li hem reiterat i hem estat parlant, de 
veritat, aquesta setmana moltes vegades amb ells que no marxessin o que almenys fessin 
el servei durant aquests dies, fins que nosaltres puguem garantir que Aqualia ja té un 
camió. I és el que estem intentant i és el principal objectiu. Ho sabem, ho sabem. 
[Intervinents sense micro] 
A nosaltres el que... [Intervinent sense micro] Sí, però nosaltres l'únic mètode que tenim 
per resoldre això, si no tenim altres empreses que vulguin prestar el servei, és que Aqualia 
l'assumeixi amb mitjans interns, que l'assumeixi amb mitjans interns. Per això els hi vam 
demanar que busquessin un camió, que ja els hi havíem demanat feia mesos perquè 
volíem deixar de prestar això amb empreses externes pels altres problemes que ens 
comportava, i el que ens falta és contractar els conductors i esperem fer-ho o demà o la 
setmana que ve com a màxim. De veritat, però és que hi ha una cosa... [Intervinents sense 
micro] 

Sr. Alcalde:

Si parleu quatre vegades, no hi sentim. Jo proposo el següent, perquè podem fer diverses 
coses. Ara ja no estem fent el procediment del Ple. No, no, escolteu. Jo proposo el 
següent, es poden quedar els portaveus si volen. Tancaríem el ple aquí i si volen ens 
quedem fent una reunió amb vostès. Per mi no hi ha cap problema que es quedi la premsa, 
però no farem un Ple com estem fent ara, perquè això no segueix cap procediment i, per 
tant, és molt difícil de moderar i s'ha de respectar. [Intervinents sense micro] No, és que no 
pot acabar. És que no pot acabar. És que està intentant acabar i no pot. [Intervinents 
sense micro].

Intervinent 6 (Públic):

Fem-ho per escrit, de dir... dintre de un o dos dies tothom tindrà aigua a Vallpineda i ja està 
i nosaltres ens n'anem tan a gust i aguantarem dos dies, però sabem que amb dos dies 
això estarà. El problema és que fa moltes reunions, moltes vegades que venim aquí, 
moltes promeses polítiques, gent que ha firmat papers entre tots els grups polítics perquè 
si no cada cop que sortia un nou grup polític havíem de tornar a comentar les mateixes 
coses, i vam dir «Signem un paper amb tots els polítics», perquè és que fa molts anys 
d'això. O sigui, hi ha gent al barri que et diu «fa 70 anys que ja deien que farien la 
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urbanització», i l'únic que estem demanant és tenir aigua. Llavors, és clar, si vosaltres ens 
dieu «no, és que nosaltres ja hem estat parlant, és que dintre de dos dies, tal». I totes les 
altres vegades que ens heu dit coses que després no han passat? Entengui que la gent es 
posi així. I em sap greu, d'acord, vale, s'han de mantenir unes formes, però entengui que 
no tenim aigua. Vull dir, és que és una cosa molt heavy. Ho entén, no? Llavors, no ens 
digueu dintre de dos dies ja parlarem amb l'empresa i ja no sé què, perquè el que veiem és 
que ens n'anirem a casa i dintre de dos dies o una setmana estarem amb el mateix 
problema. I aquí on anem? Què hem de fer, tallar els carrers? Què se suposa que hem de 
fer? Doneu-nos una solució. De dir, en dos dies això, ens ho feu per escrit. Nosaltres 
tornem al nostre barri i els hi diem:

«Escolta, la gent aquesta ens ha dit que en dos dies tothom tindrà aigua, aguantem». 
Aguantem com puguem i dintre de dos dies aquesta cosa estarà solucionada. Si fos així, 
nosaltres no volem estar aquí. Jo tinc moltes altres coses a fer. Vull dir, què et penses que 
la gent està aquí per què? Perquè tenim una necessitat molt heavy, que és que no tenim 
aigua. És així de simple. Llavors, intentem donar una solució que sigui real i no paraules, 
que és el que passa normalment. I em sap greu dir-vos-ho, però és que és així. Fa molt de 
temps que ens esteu donant moltes respostes que després no van a cap lloc. Et puc donar 
així d'exemples, Xavi. I si vols t'ho faig per escrit també. Però és que què et penses que 
venim a fer aquí? A molestar, a generar una situació de conflicte? No. Simplement volem 
cobrir unes necessitats bàsiques, que és tenir aigua. I tenim famílies que ja no la tenen a 
dia d'avui. Tu truques a Aqualia a dia d'avui i no t'agafen la comanda. Doncs, llavors quina 
és la solució? Que dintre d'un parell de dies en tindrem? No, jo vull... perquè després, 
Xavi...

Sr. Alcalde:

Responc un moment ara...

Intervinent 6 (Públic):

Si us plau, estarem molt agraïts.

Sr. Alcalde:

Hi ha moltes coses que no hem complert segons vosaltres. No, no... Deixa'm, no, home, si 
us plau. És que a veure, si voleu monopolitzar la paraula, però esteu demanant respostes, 
per tant, hem de tenir temps d'expressar-les. D'acord. El 31 de desembre es finalitza un 
contracte d'un servei i realment durant dos mesos la situació que teníem no la podem fer. 
Tenim una reunió al mes de gener on no tenim solució i tenim una reunió al mes de febrer 
que restaurem la situació prèvia al 31 de desembre i sortim d'aquella reunió amb dues 
solucions, una a curt termini, que és que l'1 de març posem en pràctica la solució que hi 
havia fins al 31 de desembre. I una segona solució, que és en un termini de quatre a sis 
mesos, només han passat quatre mesos, encara no han passat els sis mesos, de quatre a 
sis mesos per mirar de fer de manera directa el servei, interioritzant una tarifa. Això és el 
que vam dir. Malauradament, des de l'1 de març a ara han passat dues coses, que són 
significatives. Una, es mort el senyor Andreu. I això entenc que a ningú se li passa pel cap 
imputar-ho al Govern. És un imponderable que no teníem controlat i que ens crea una 
situació diferent. I segona situació, en aquesta situació de monopoli de l'actual servidor, 
puja les condicions i fa una amenaça que, us dic, en el mateix moment que us assabenteu 
vosaltres ens n'assabentem nosaltres, perquè tampoc ens ho comunica a nosaltres 
formalment. I, per tant, entengueu que nosaltres... Com podeu entendre, aquesta situació 
tampoc ens agrada. Crec que això també ho enteneu perfectament. Igual que no us agrada 
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a vosaltres i entenem que veieu atemptada la vostra dignitat i el vostre modus vivendi, 
espero que entengueu que a nosaltres tampoc ens agrada haver d'esmerçar tants esforços 
per resoldre una situació que hauria d'estar resolta. Per tant, des d'aquesta mirada 
d'empatia, tenim un proveïdor que és el... Tenim un proveïdor que és el que llavors puja, 
perquè ens entenguem, les condicions, val? I, en aquest sentit, no ens comunica a 
nosaltres formalment tampoc la situació. I acabo amb això. Llavors, estem mirant d'avançar 
el màxim i si pot ser demà, serà millor que dimecres que ve, el fet de l'adquisició directa del 
camió per la companyia Aqualia i que ho presti directament a Aqualia. Perquè recordeu 
que la diferència que pactem al mes de març és que en comptes que vosaltres truqueu al 
proveïdor, truqueu a Aqualia. I Aqualia és qui truca el proveïdor i aporta el subministrament 
de cuba. El que estem plantejant ara és avançar la solució per la qual, en comptes de 
continuar fins a la incorporació de tarifa i que llavors el proveïment el faci Aqualia, que ho 
faci ja de manera immediata, de manera immediata. I per nosaltres també, si pogués ser 
aquesta nit, millor que demà. I demà, millor que dimarts. Però, malauradament, la 
resposta... Un segon, si us plau. Malauradament, la resposta avui, ara, no la tenim. Ara, 
concreta, no la tenim. Ens podeu pressionar el que vulgueu, la resposta ara no la tenim. La 
tindrem demà? Treballarem per tenir-la demà. I si podem tenir, hi insisteixo, la solució, no 
només la resposta, demà, millor que dilluns. No ens aturarem en aquest sentit. [Intervinent 
sense micro] Depèn. És a dir, esperem demà trucar i continuar treballant amb la 
companyia actualment subministradora i dir-li «escolta, no es tracta de resoldre els camins 
ara, no es tracta de mantenir aquesta situació in etèrnum o durant un mes, sinó dos dies, 
tres dies, quatre dies. És el que volem aconseguir, si podem, a partir d'aquesta nit.

Intervinent 4 (Públic):

Molt bé, molt bé. Puc parlar ara? Sí, estupendo. Em sembla meravellós, però el tema és 
que tot aquest problema i aquesta discussió i aquesta pèrdua de temps que estem tots 
aquí patint ve per una mala gestió vostra, vostra, perquè això no hauria ni d'haver arribat a 
passar. És a dir, la vostra feina és ocupar-vos que això no passi. Si hi hagués un contracte 
ben signat i unes coses ben definides, això no passaria, perquè ells estarien obligats 
legalment a subministrar-nos aigua. Sí que es pot fer. Busqueu-vos la manera de fer-ho i si 
no hi ha d'haver un pla B. El que no pots deixar és la població així desabastida d'aigua a 
l'espera de veure com ho solucioneu, si és un dia, vint-i-cinc o tres mesos. Perquè en el 
fons, això com que us la repampinfla, perquè som quatre matats d'allà dalt, que 
legislativament us importa un pito, doncs, estem deixats de la mà de Déu constantment. 
Aleshores, això, aquest problema, és per la vostra mala gestió. I que l'Andreu hagi mort, 
això no hauria de ser un contratemps, pobre home. I no només no hauria de ser un 
contratemps, sinó que hauríeu de saber que era un home que tenia càncer, que estava 
molt malament. El que passa és que no ho sabeu, perquè no sabeu res de l'Andreu, 
perquè jo vaig estar parlant amb ell a la pandèmia, que us comunicava constantment què 
fer. Ell va començar a repartir aigua sense tenir ni el consentiment de l'Ajuntament ni res. 
Va sortir de casa i va començar a repartir a la gent perquè no tenia aigua. Us ha preguntat 
mil vegades o us va preguntar en el seu moment les tarifes, res, zero resposta. Com si no 
hi fos, pobre home. Una vegada més, deixadesa amb tot el que respecta a Vallpineda i la 
Rierada. És una rere l'altra. I només feu que parlar i parlar i parlar, però el problema el 
tenim ara, ara. I això no hagués hagut d'arribar a passar. És a dir, aquesta pèrdua de 
temps no hagués hagut de passar.

Intervinent 5 (Públic):
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Com se soluciona? Anant a trucar a Sorea. Perquè amb Sorea nosaltres ja ens hem posat 
en contacte i Sorea no té ningun problema de posar-nos l'aigua. Això es perquè 
l'Ajuntament de Molins de Rei no vol.

Intervinent 4 (Públic):

Respecte a Sorea...

Intervinent 5 (Públic):

Ho han de fer ells i no fan res.

Intervinent 4 (Públic):

No, no, si és que ens ho paguem nosaltres, cada veí, no tenim cap problema en pagar-
nos-ho. Per què no podem connectar-nos?

Sr. Alcalde:

Ho hem explicat moltes vegades i ho vam explicar el mes de desembre i ho vam explicar el 
mes de gener i ho expliquem el mes de febrer i ho tornem a explicar ara. El titular del 
servei no és l'Ajuntament de Molins de Rei actualment, és l'Àrea Metropolitana de 
Barcelona. I, per tant, l'Ajuntament de Molins de Rei no és el que denega ni aprova la 
connexió d'aigües de Molins de Rei amb la Companyia d'Aigües de Sant Cugat. Ho ha 
d'autoritzar l'Àrea Metropolitana. [Intervinent sense micro] Això, si em permets, és el motiu 
pel qual estem en la situació que estem, perquè l'1 de gener del 2024 l'Ajuntament de 
Molins de Rei va deixar de ser el titular de la competència del servei municipal d'aigües. 
[Intervinents sense micro]

Intervinent 4 (Públic):

I si és un tema de l'Àrea Metropolitana, quin és el motiu pel qual ens deneguen la 
connexió? Quin és el problema? Per què? Per què no podem tenir aigua?

Sr. Alcalde:

És el que estem treballant en el nou concurs que està redactant l'Àrea Metropolitana que 
ha d'unificar el servei... Perdona? [Intervinent sense micro] Tota, jo estic responent tot el 
que esteu dient. Sí, i jo també i estic responent. Puc continuar responent? Puc continuar 
responent? Digues, puc continuar responent? D'acord. Molt bé, ja està bé que et deixis 
anar. I ara responc. L'Àrea Metropolitana actualment està redactant el plec, el que ha de 
ser el concurs d'unificació dels nou serveis municipals d'aigua dels nou municipis que 
estan en la situació de Molins de Rei, que estan fora dels 23 municipis de la mixta, que ja 
tenen homogeneïtzat el servei municipal d'aigües, i els nou que anem caducant els serveis, 
entrarem en un nou concurs que farà l'Àrea Metropolitana. I en això, aquesta possibilitat de 
connexió de xarxes entre Vallpineda i Valldoreix mitjançant Sorea és el que està estudiant 
actualment. Això no és immediat, haurem de resoldre... Un segon, un segon, un segon, un 
segon. [Intervinent sense micro] Desde el 2019. [Intervinent sense micro] No, lo sé desde 
antes, lo sé desde mucho antes. Porque Sorea no decide, decide el Ayuntamiento de Sant 
Cugat.

Intervinent 4 (Públic):
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No, no, no, venga, hombre, no inventem, si us plau. Això no depèn de l'Ajuntament de Sant 
Cugat, depèn de Sorea i l'entitat de l'Ajuntament... o ara acabes de dir que de l'Àrea 
Metropolitana de Barcelona.

Sr. Alcalde:

Un segon. Fins al 2023 esteu dient que l'Ajuntament de Molins de Rei és legítim per dir que 
no, però llavors l'Ajuntament de Sant Cugat no pinta res. Estem dient això?

Intervinent 4 (Públic):

L'Ajuntament de Sant Cugat... Sorea ens diu...

Sr. Alcalde:

Una cosa és Sorea i una altra cosa...

Intervinent 4 (Públic):

No, no.

Sr. Alcalde:

Però una cosa és Sorea, una cosa és Sorea...

Intervinent 4 (Públic):

Sorea no gestiona res a Sant Cugat.

Sr. Alcalde:

Pues entonces el Ayuntamiento de Sant Cugat decía una cosa a Sorea y le decía otra cosa 
al Ayuntamiento de Molins de Rei.

Intervinent 4 (Públic):

Bé, i vostè també potser ens deia una cosa a nosaltres i una altra a qui fos. Perquè a 
l'última reunió vostè parlava que havia estat parlant amb Sorea sobre com connectar-nos i 
tal, i tot això en què ha acabat? En res. No sé ni si tan sols veu arribar a parlar. 
M'agradaria saber què es va parlar, si es va concretar alguna cosa i si hi ha algun projecte.

Sr. Alcalde:

La resposta l'acabo de donar fa un moment.

Intervinent 4 (Públic):

La resposta és tirar pilotes fora, perquè això depèn de l'Àrea Metropolitana de Barcelona i, 
per tant, ja no és cosa nostra.

Sr. Alcalde:

Si em permets? La resposta és ho estem tractant amb l'Àrea Metropolitana i ara mateix ja 
hi ha hagut reunions tècniques per valorar la bona predisposició dels dos en fer aquestes 
connexions en el moment que siguem un servei municipal compartit d'aigües. I, per tant, 
això és el que s'està treballant. Però això no és immediat per demà. Això no és immediat 
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per al mes de setembre. Això no és immediat. Per tant, aquesta solució segurament a 
alguns veïns, si ho accepten les connexions, si ho permeten les connexions, malgrat que 
s'hagi de fer inversió en connexions, també es podrà fer. Però no és la solució d'ara. Ara 
estem demanant una altra solució, que és el manteniment del subministrament de l'aigua 
per les cubes. És el que estem demanant ara.

Intervinent 4 (Públic):

Ho estem demanant ara, però tenim molts altres problemes, que estaria bé comentar-los 
també.

Intervinent 7 (Públic):

[Inaudible] ...Porque yo he trabajado 14 horas ayer, he trabajado 14 horas hoy, mañana 
tengo otro turno. Y yo voy a casa ahora y yo no me voy a duchar, porque tengo 3 niños 
que se tienen que duchar. No sé si os parece normal. No sé si os parece normal. Y al 
precio que no plantean la cuba, 240 euros que fue lo que pagué yo, a mí me sale más 
barato pillar-le una membresía de gimnasia a todos los miembros de mi familia para que 
vayan a ducharse. [Intervinent sense micro] Pero, bueno, yo hoy no me ducho después de 
trabajar 14 horas al sol, ayer no me duché, mañana no me ducharé, no tengo agua. Me 
queda agua para tres días y se la tengo que dejar a mis hijos. ¿Vosotros os vais a duchar? 
¿Vosotros os vais a duchar? Llegaréis y vais a decir «hoy hago pasta, venga, vamos a 
hervir tres litros de agua». Yo no. Yo no.

Intervinent 9 (Públic):

Bé, jo continuo amb el teu tema. Nosaltres no som gent salvatge, vivim a la muntanya, 
però no som salvatges, som civilitzats, som professionals, som gent moderna, necessitem 
una vida moderna com tothom a Molins de Rei, que fa molts anys que viuen aquí i ho 
tenen. Jo, personalment, ja no tinc aigua. On puc anar a fer les meves necessitats 
bàsiques de dutxar-me demà? És que el problema no és la setmana que ve que vostès 
aconsegueixin amb Aqualia una solució, per a mi és avui i demà ja. Necessito una 
resposta. A on? A quina entitat de Molins, a quin pavelló municipal em permeten accedir i 
poder-me dutxar? En fi. I fins la setmana que ve que tindrem les cubes ja repartint aigua, 
espero. Perquè és que és un tema de salut pública. És un servei bàsic. A l'article 42 de la 
Constitució ho diu, la Llei 3/2023 diu que els municipis estan obligats a donar aquest servei 
als ciutadans. Nosaltres som ciutadans. I ja no és com abans que allí no hi vivia ningú i 
eren quatre penjats, ara som gent completament normal com la resta de la població i 
també... Tothom és normal, però el concepte que tenia la gent era un altre, però ja no és 
així. Tots som iguals. Gràcies.

Intervinent 3 (Públic):

Bé, una petita observació. Amb la resposta que ens ha donat abans el senyor Lucas, ens 
ha dit que Aqualia estava treballant amb el tema del repartiment de les cubes. Bé, jo 
aquest matí he estat a Aqualia. És una anècdota, però quan els hi he dit que soc un veí de 
Molins de Vallpineda se li ha escapat el somriure a la senyora d'Aqualia. Bé, el tema és 
que em diu «No sabem res, ho tenim tot absolutament aparcat, això aquí..» «I què podem 
fer?» «Doncs, una cuba particular i apanyeu-vos». «Escolta'm, però...» «No, aquí no teniu 
absolutament cap notícia de res». Això és el que ens ha dit, almenys m'ho ha dit aquest 
matí Aqualia. Que a uns ens diuen una cosa i a uns altres una altra, no m'hi vull ficar, però 
de fet aquí hi ha un embolic un pel seriós. Gràcies.
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Intervinent 2 (Públic):

Torno una mica a dir el mateix, que no estem a l'ordre del dia, però jo a la meva feina m'he 
d'anticipar i avançar i sobretot si tinc gent sense serveis. Aleshores, el normal és que... 
Fins i tot, potser s’haguessin posat les mans al cap, però hauríem de tenir una notificació i 
potser, doncs això, tots els veïns de Vallpineda podeu accedir amb el vostre DNI al 
poliesportiu... Vull dir, és que no teniu ni idea de la vida que té la gent, no saps si tinc una 
cosina en coma postrada en un llit. Vull dir, és que no teniu ni idea de la vida de la gent 
com per no donar cap opció més que esperar i la bona voluntat que no heu tingut mai. 
Aleshores, aquí penseu en veu alta què fareu mentre espereu. Què fem ara? I així podrem 
marxar a casa. Perquè vosaltres cobreu per estar aquí, però jo cobro per estar a un altre 
lloc i ara tinc problemes a la feina per perdre el temps per vosaltres.

Sr. Ferro:

Tres coses i contesto. Et contesto primer a tu. Si necessiteu equipaments municipals on 
anar-vos a dutxar, demà els teniu. Poliesportiu, el que necessiteu.

Sr. Alcalde:

L'equipament Josep Maria sales que està habilitat per a això, l'antic CAP.

Sr. Ferro:

Segona qüestió.

Sr. Alcalde:

Ara mateix, si ens ho dieu, està obert.

Sr. Ferro:

Segona qüestió. Si teniu proveïdors privats d'aigua que sapigueu que us poden portar 
aigua, ho demaneu i ho finançarà l'Ajuntament. I tercera qüestió, nosaltres ens hem trobat 
una situació, dues situacions encadenades que no teníem previstes, que hem perdut les 
dues empreses. A nosaltres Aqualia ens notifica que parlant amb aquesta empresa li han 
dit que l'1 de juliol tanca el servei. I és aquí quan li diem, donat que ja ho hem centralitzat 
tot amb tu, l'1 de juliol s'ha de tenir un camió. Parlant amb ells aquesta setmana és quan 
hem sigut conscients que l'empresa s'ha negat a acceptar noves comandes ja aquesta 
setmana. I és aquí quan li vam demanar a Aqualia «Escolta, volem parlar directament amb 
l'empresa i saber què passa i per què es volen retirar del servei i per què s'està arribant a 
una situació on una setmana abans que ens diguessin...» Perquè nosaltres el que volíem 
és que seguíssiu trucant al mateix telèfon i en algun moment es canviés l'empresa, com ja 
ha passat quan es va morir l'anterior transportista, però que segueix continuant el servei a 
nosaltres. A nosaltres se'ns va dir una cosa que després s'ha anticipat, perquè no s'estan 
acceptant noves comandes. I és el que estem intentant obrir. «Escolti, vostè va adquirir un 
compromís amb l'empresa fins l'1 de juliol, vostè ha d'acceptar comandes fins l'1 de juliol» I 
ho podríem haver resolt garantint la continuïtat. És aquesta situació el que ens ha agafat 
sobrevinguts també a nosaltres, que s’interrompés, perquè hi ha una empresa amb que 
nosaltres no tenim cap contracte amb el que poder-li dir «vostè està incomplint res», amb 
la que Aqualia tampoc té cap contracte, que ens ha dit «No, no, jo no vull continuar 
prestant aquest servei, per mi és un problema empresarial prestar aquest servei i marxo i 
no accepto més comandes». Espereu, espereu. Entremig... Un moment. [Intervinent sense 
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micro] Si estic d'acord amb el que estàs dient. Jo crec que una empresa no pot abandonar 
un servei de subministrament d'aigua, perquè se li giri la castanya quan se li està garantint 
el cobrament. [Intervinent sense micro] Per tant, jo, en resum, si teniu proveïdors privats, 
feu-los servir, demaneu factura, les presenteu a l'Ajuntament. Si necessiteu instal·lacions i 
equipaments municipals. Sí, és un compromís. [Intervinents sense micro] Per a ús 
domèstic. Crec que no ho hauria de matisar, però ho matiso, per a ús domèstic. Per tant, 
per a ús domèstic, el dipòsit de casa vostra, crec. Jo crec que no ho he de dir, però per si 
de cas, ho dic. 
I tercera qüestió, intentarem restablir el servei amb Aqualia de forma immediata. Si pot ser 
demà, demà. Si pot ser dilluns, dilluns. És a dir, perquè al final la part difícil que és tenir un 
camió, ja la tenim resolta. El que ens falta és la part de tenir el transportista, l'acompanyant 
que necessitem per contractar-los i ja està. I l'oferta de feina està feta. [Intervinents sense 
micro] 

Intervinent 1 (Públic):

Escolta, perdoneu, perdoneu. Per resoldre, per concloure, per concloure i marxem tots a 
casa que tenim ganes, oi, nois? Per concloure, us comprometeu aquí, davant de la 
representació dels veïns, davant de tots els regidors, davant de la premsa, us 
comprometeu que la setmana que ve nosaltres tindrem cuba municipal i que mentrestant la 
cuba que contractem la pagareu vosaltres? Que tampoc és solució, perquè hi ha gent que 
no té 240 euros per pagar una cuba. Vull dir que... No això que paguem la cuba municipal, 
saps? Bé, vull dir, urgeix la cuba municipal, perquè aquest servei hi ha gent que no el pot 
pagar. Vull dir, hi ha gent que va al dia i que no pot pagar 240. Llavors, us comprometeu 
aquí, davant de tots, que la setmana que ve tenim cuba municipal. Sí? Sí?

Sr. Ferro:

Sí. Si es que la cuba ja la tenim.

Intervinent 1 (Públic):

Perquè nosaltres ara hem d'informar a tota la resta de veïns.

Sr. Ferro:

Que sí, que la cuba ja la tenim.

Intervinent 1 (Públic):

I si pot ser a primers de setmana, millor que al final.

Sr. Ferro:

[Intervinent sense micro] Si ho sé. 

Intervinent 2 (Públic):

Sort que teniu que no ens hem tornat bojos. Quan tinguem aquestes factures pagades per 
nosaltres, aquests dos-cents i escaig segons el servei que tinguem i la portem a 
l'Ajuntament que heu dit, què vol dir això? És que jo soc més moderna, ara faig servir 
coses documentades i mails... Què fem, a qui ens dirigim, amb nom i cognoms. A quin 
mail? I si hem de donar el número de compte perquè ens paguin? O sigui, com voleu 
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formalitzar això? Com es fa? Per escrit, perquè jo ho pugui compartir amb la gent, que hi 
ha gent de 80 anys que no sap com es fan les coses i se li ha d'explicar.

Sr. Ferro:

Les cubes privades d'aquest període... 

Intervinent 2 (Públic):

[Intervinent sense micro] Deixa-la, so sospiris. Deixa-la que es queixi el que vulgui i més, 
com si surts d'aquí a la una. Serà possible!

Sr. Ferro:

Les cubes privades que contracteu durant aquests dies que necessiteu cubes, les 
resoldrem a través d'Aqualia, les presenteu a Aqualia i ja està. Quedarà resolt.

Intervinent 2 (Públic):

A Aqualia, no, perquè Aqualia truquem i diu que no té ni puta idea de res la noia.

Intervinent 9 (Públic):

Jo, l'administrativa amb qui heu parlat jo no la conec jo. Jo amb els que m'he reunit són 
amb els encarregats del servei a Molins de Rei. Jo si a l'administrativa en aquell moment 
ningú l'havia informat, jo és que no m'hi puc posar allà, perquè és que jo no sé ni amb qui 
heu parlat. [Intervinent sense micro] És clar. Si en aquell moment, l'administrativa... 
[Intervinent sense micro] Intentarem que sigui el més ràpid possible, la veritat. És que no 
puc dir... Ho entenc.

Intervinent 2 (Públic):

Són preguntes normals.

Sr. Ferro:

Sí, ho entenc.

Intervinent 2 (Públic):

Ens acabes de dir que sí, doncs, de quina manera? Jo es que ni a l'escola em quedava tan 
a mitges, la veritat. [Intervinent sense micro]

Sr. Ferro:

Anem a veure. Jo el que us dic és que les cubes que necessiteu aquests dies, som 
conscients que al mercat privat estaran molt més cares i us les finançarà l'Ajuntament, que 
ho farem a través d'Aqualia i que ho resoldrem. Si em preguntes ara quin dia us les 
pagarem, jo això no t'ho puc dir. El més ràpid possible, però no t'ho puc dir. No m'hi puc 
comprometre. [Intervinents sense micro] A Aqualia, a l'empresa d'aigües. 

Sr. Alcalde:

Escolteu, ens esteu demanant una resposta d'un procediment en mitja hora. Amb la qual 
cosa, el que estem dient és recolliu aquestes factures, les entregueu a Aqualia i nosaltres 
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ja farem el tràmit intermedi. Ja està. [Intervinent sense micro] No, jo no m'estic indignant. 
[Intervinent sense micro] 
Teniu alguna pregunta més? Teniu alguna pregunta més? No? [Intervinent sense micro] 
Aqualia està al carrer Verdaguer.

Intervinent 4 (Públic):

Acabat el tema de l'aigua, he fet algunes preguntes sobre els carrers. Si hi ha previsió 
d'arreglar- los, si hi ha un calendari establert per Vallpineda i la Rierada, sobre quantes 
vegades l'any i què es fa, els pressupostos participatius, aquí comenta la companya, 
perquè estan els carrers fatal. O sigui, fatal, el següent. Una vergonya absoluta. Al nostre 
carrer va venir una màquina, al fons de tot del carrer per on no passa ningú, va netejar una 
mica la riera i allà es va quedar. I jo pensava, mira que bé, ara pujarà dalt i ho arreglarà tot. 
Adeu. Bye-bye adiosito, i allà no va venir ningú.

Sr. Alcalde:

Ara no tenim resposta.

Intervinent 4 (Públic):

Ara no. O sigui, que simplement estem oblidats. No hi ha cap calendari, no hi ha cap 
pressupost, no hi ha res.

Sr. Alcalde:

No, aquesta és la teva lectura. Ara no hi ha una resposta.

Intervinent 4 (Públic):

La meva lectura, no. Jo treballo amb fets, no amb paraules. Si veig el carrer arreglat, 
entendré que hi ha una feina darrera. Si no, entenc que no hi ha res, cap previsió ni cap 
feina.

Sr. Alcalde:

Jo el que he dit és que no hi ha resposta, que no hi hagi res.

Intervinent 4 (Públic):

Doncs, parlant de respostes, seria possible que a partir d'ara, a través de l'Associació de 
Veïns o de qui sigui, m'és igual, com us vagi millor, ens comuniqueu les coses de forma 
adient com a persones, sobre tot el que passarà o ha de passar?

Sr. Alcalde:

Això és el que acostumem a fer i així ho vam fer el 23 de desembre quan vam comunicar 
les dificultats que teníem a partir de l'1 de gener.

Intervinent 4 (Públic):

Sí, sí, sobre l'aigua.

Sr. Alcalde:
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Això és el que vam fer.

Intervinent 4 (Públic):

No, no, no, no. Nosaltres...

Sr. Alcalde:

I reunions periòdiques amb els representants de l'Associació de Veïns, el regidor de Barris 
de Muntanya, el Sr. Àlex Herrero, en fa constantment, sí.

Intervinent 4 (Públic):

I això es llança la... Sí, els cartells de les faroles aquells, que plou i ja no es veu res.

Sr. Alcalde:

No, cartells a les faroles, no. Anem a veure. Estem dient... [Intervinent sense micro] Bé, jo 
responc ara... Un segon, jo responc ara al que s'ha dit. Sí? Jo responc al que diu de si hi 
ha periòdicament reunions amb els representants de l'associació de veïns i la resposta és 
sí. Notificacions formals, no. [Intervinent sense micro] No, la pregunta ha estat si nosaltres 
ens posem en contacte amb els representants de l'Associació de Veïns? Aquesta és la 
pregunta. I aquesta és la resposta que he donat.

Intervinent 4 (Públic):

Però seria adient, igual que quan reps una multa a casa, que si t'has de quedar sense 
aigua o ha de passar alguna cosa important que afecti la teva vida diària, es notifiqués 
personalment a cada un dels veïns.

Sr. Ferro:

Si és que tens raó. És clar que seria adient. Si el problema que tenim amb aquest servei és 
que no és un servei integrat al servei d'aigües. Nosaltres li vam... Nosaltres i l'AMB, quan 
vam tenir el que ens va passar el 31 de desembre, li vam demanar a Aqualia «escolta, 
d'aquesta part del servei que no està inclosa en cap contracte i que no està inclosa en el 
servei d'aigües, te n'has de fer càrrec tu.» I per això us vam dir, truqueu a Aqualia. «Com 
que no te'n pots fer càrrec tu ara, perquè no tens camions ni tens personal per fer-ho, te'n 
faràs càrrec quan integrem el servei?» I mentrestant, l'acord amb l'Àrea Metropolitana és 
que podíem seguir fent el que s'estava fent. Però el que ens passa ara és, primer, en 
aquesta transició que vam pensar, ostres, hem perdut dues empreses proveïdores. De 
veritat que, tant nosaltres com a Aqualia, hem parlat amb diverses empreses, però hi ha un 
llistat d'empreses autoritzades... un moment, un moment. [Intervinent sense micro] Deixa'm 
acabar. Hi ha una sèrie d'empreses autoritzades per Sanitat per fer transports d'aigua. I és 
clar que les hem anat contactant, però quan es va morir el primer transportista ja ho vam 
fer i ara també, però al final... No. Bé, quan es va acabar l'anterior servei de transport. Ara 
també. Però no trobem empresa que vulgui assumir el que suposa fer el repartiment 
d'aigua. Un moment, un moment. I és per això que la solució que hem plantejat és que, 
quan Aqualia ha trobat un camió, assumeixi ja el servei d'aigües. I és aquesta situació la 
que tenim i el que volem i el que us vam expressar al febrer és el mateix que us expressem 
avui, que volem que sigueu clients d'Aqualia i que rebeu les notificacions i no sigueu clients 
d'una empresa transportista amb la que l'Ajuntament té una relació intermediària, perquè 
qui té relació és Aqualia i vosaltres, sinó que volem que sigueu clients d'un servei d'aigua 
regulat i establert a la vila. I és en això en el que estem treballant. I és veritat que ens han 
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passat coses i és veritat que nosaltres també estem... Estem nosaltres, està Aqualia i està 
a l'empresa. I Aqualia ens va informant de les coses que passen. I a nosaltres el que se'ns 
va plantejar és que l'1 de juliol hi havia una empresa que volia marxar i el que no sabíem 
és que el 22 de juny diria «Escolta, jo no vull saber res més. Jo marxo d'aquí. No accepto 
noves comandes, etcètera». Això se'ns ha informat avui que no s'anaven acceptant noves 
comandes.

Intervinent 2 (Públic):

Si el camioner ho sabia, perquè ho anava dient a tort i a dret, entenc que vosaltres ho 
hauríeu de saber.

Sr. Ferro:

Nosaltres el que sabíem és que l'empresa volia marxar l'1 de juny. 

Intervinent 2 (Públic):

Aleshores, has de preveure una solució. 

Sr. Ferro:

Jo vaig parlar amb l'encarregat d'aquest servei l'última vegada, ahir. Per dir-li «escolta, 
digues-li al jefe de l'empresa, si us plau, que ens allargui uns dies, que estem buscant el 
camió, que accepti comandes i que a partir de...» Si és que necessitem res per trobar els 
transportistes. Ja tenim el camió, que era lo difícil, de veritat.

Intervinent 2 (Públic):

Faràs un mail a la gent gran i per explicar a tots els veïns això que s'ha decidit de la cuba i 
dels serveis [Inaudible].

Sr. Ferro:

Sí. [Intervinent sense micro] 

Sr. Alcalde:

Alguna pregunta més?

Intervinent 2 (Públic):

Sí, pressupostos participatius.

Sr. Alcalde:

Està a la pàgina web de l'Ajuntament. [Intervinent sense micro] Està a la pàgina web de 
l'Ajuntament i, a partir d'aquí, l'execució. [Intervinent sense micro] És una proposta tècnica 
que comporta... Sí, sí. [Intervinent sense micro]

Intervinent 10 (Públic):

Que no, que no, que no és normal. Els 16.000 euros per a dues unitats. 16.000 euros, dos 
unidades, dos unidades, no son ni los que tienen dos metros y medio por ley ni los que 
están señalizados, lomos de burro del poble de tota la vida, que molesten, el cloc-cloc que 
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té fastidia la vida a ti que te has ido a vivir a la montaña. 16.000 euros, no es una 
apreciación, no es una invención, es lo que habéis hecho. Entonces, pots donar una 
resposta a això, si us plau, també?

Sr. Alcalde:

La pregunta.

Intervinent 10 (Públic):

La pregunta és per què collons us heu gastat 16.000 euros en reduir la velocitat i jo encara 
tinc tres nanos que surten de casa i me'ls poden matar.

Sr. Alcalde:

Teniu una proposta més ferma que aquesta? 

Intervinent 10 (Públic):

N'hem fet moltes.

Sr. Alcalde:

Això és una proposta tècnica.

Intervinent 10 (Públic):

No, no, Xavi. Vam fer una comissió de carrers, vam pagar un advocat i vam pagar un 
enginyer i vam fer dossiers i vam fer bogeries perquè tota la gent pogués fer una instància i 
al·legacions i tot. Vam fer una cosa molt maca social i la meva proposta està per escrit en 
5 PDF. Ho sigui, amb documentació, amb imatges, amb lleis adjuntades. Una feina que no 
heu fet vosaltres. Així que no em diguis quina és la proposta, perquè te la vaig fer fa molts 
anys. Igual que quan et vaig explicar que per tenir un bus a Vallpineda... I vau dir «Ah, no, 
aleshores arribarà a la casa blava i donarà la volta». I vam dir, però per què? I vau dir 
«perquè a partir de la casa blava és la Floresta.» Es un poco como la AMB? No, no, te'n 
recordes? Jo sí, perquè estava embarassada i al·lucinava.

Sr. Alcalde:

Però l'autobús està arribant a la Floresta.

Intervinent 10 (Públic):

Sí perquè hi havia una niña pequeña embarazada, que era yo, que os dijo «¿Y habéis 
pensado en hablar con la Floresta para que llegue hasta la estación?» Això és real. Això és 
real i hi havia 70 veïns més. Això és real, Xavi. Fes memòria. És vergonyós, ho sé, però és 
real.

Sr. Alcalde:

El que sé, és que hem incrementat les expedicions de la MB3 un 50 %, que hi ha doble 
expedició a les 7 i mitja del matí, que hi ha més servei que mai de l'MB3 i aquesta és la 
realitat. Ho dic...

Intervinent 10 (Públic):
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Però que són serveis per a la gent de la vila. Que no ho agafem nosaltres?

Sr. Alcalde:

No baixeu?

Intervinent 10 (Públic):

No podem. Però molt poc, ve ple. Ve ple de la vila. Ve ple.

Sr. Alcalde:

I no baixeu a la vila? I baixeu amb l'autobús, no? [Intervinent sense micro] Ja arribarà tot, 
ja arribarà tot, com diem. Però hi ha un servei de bus municipal que connecta els barris de 
muntanya amb el nucli urbà de Molins de Rei, sí o no?

Intervinent 10 (Públic):

Yo solo estaba recordando que fuiste incapaz de conectarlo con La Floresta.

Sr. Alcalde:

Però que no està connectat amb la Floresta? Que no està connectat amb La Floresta 
actualment?

Intervinent 10 (Públic):

Ja ho sé que està connectat, pero no sé, me está preguntando otra cosa.

Sr. Alcalde:

Jo, si us sembla, ho deixaríem aquí. Molt bé.

Intervinent 10 (Públic):

I els pressupostos, que nada, tu ara te has quedado con eso y... Em sembla vergonyós.

Sr. Alcalde:

Molt bé.

Intervinent 10 (Públic):

Sois cansinos.

Sr. Alcalde:

Entenc que ja no hi ha cap pregunta més, Per tant. Gràcies per... Ah, vinga

Intervinent 7 (Públic):

He tenido que volver porque le estaba dando vueltas. I la última pregunta que té hice... 
Xavi, perdona, ahora sí que voy dirigido directamente a ti, antes era un poco para todos. 
Te pregunté desde cuando eras alcalde y desde cuando sabías del problema que 
teníamos. I me has dicho literalmente que el Ayuntamiento de Sant Cugat esto no lo 
permite o no lo permitió en todos estos años. Esto significa que lo intentaste. Correcto. Es 
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una pregunta, ¿lo has intentado? Porque si me dices que el Ayuntamiento de Sant Cugat 
no lo permite, eso es que Molins ha intentad que nosotros nos conectemos a Sorea. ¿Eso 
es así? Esa es la pregunta.

Sr. Alcalde:

Nosotros desde 2019, y diría que antes también, se ha intentado la gestión conjunta del 
servicio de aguas y, evidentemente, esta proximidad de conexiones se ha trabajado, pero 
no en una conexión temporal de ahora, sino dentro de lo que es el marco, que siempre 
hemos explicado, del proyecto de urbanización, para abaratar, para economizar el coste de 
urbanización. Y recuerdo que es precisamente amb Vallpineda que l'any passat vam 
acordar uns nous criteris d'urbanització que permetessin fer un nou projecte d'urbanització 
més econòmic financerament i econòmicament. De fet, tenim ara... en el mes de juliol 
tenim fixades dues reunions. Una reunió amb els representants de la CUP per explicar els 
criteris, per explicar ja la realitat del projecte nou d'urbanització que donarà sentit a aquells 
criteris que vam establir, entre d'altres, el nou soterrament de les línies elèctriques i el 
resultat que comporta haver-nos reunit amb l'Ajuntament de Sant Cugat i reunions 
tècniques dels tècnics de Molins de Rei i de Sant Cugat per, precisament, si era viable i 
possible la connexió de xarxes, que també ens abaratís els costos. I és aquí on aleshores 
és possible una connexió de xarxes. Perquè, a més a més, el fet que fos un servei conjunt 
ens ho facilita. Un servei licitat per l'Àrea Metropolitana ens ho facilita. I, en aquest sentit, 
aleshores, el que estem treballant és... Que no vol dir que es pugui connectar on està, 
perquè davant la possible urbanització poden aparèixer més cases, més habitatges, 
evidentment, i alguna millora en la xarxa s'haurà de fer. Estan treballant tècnicament 
aquesta proposta i això és al que donarem sortida en la reunió que farem, crec que és la 
tercera setmana de juliol, amb els representants de la CUP per encabir i ja tenir números 
concrets del que representa la urbanització de Vallpineda, hi insisteixo, amb els criteris 
pactats amb els veïns ara fa un any.

Intervinent 7 (Públic):

Vale. En cuanto al plan urbanístico, primero, si rebajamos costes, quitamos la partida de 
plantar árboles allá arriba que había, eso ya rebajó.. Como 2 millones ya rebajó. Que se 
había hecho muy bien el proyecto técnico. La pregunta es, ¿tú has ido a Sant Cugat i has 
preguntado si nosotros nos podemos conectar a Sorea? Porque nosotros no pedimos gas 
y se nos puso gas.

Sr. Alcalde:

Un segundo, que hay una conexión. El gas es un servicio privado. Es un servicio privado. 
El agua tiene una característica diferente. Antes lo habéis dicho y no quiero entrar. El agua 
tiene una característica diferente, es un servicio municipal. El gas es una gestión privada 
de un servicio que te piden la conexión y la obertura de la rasa y nosotros podemos 
autorizar o no. Pero no está contemplada como obligación en el proyecto de urbanización. 
Sí el servicio municipal de aguas, las conexiones. Entonces, la pregunta. Sí, por eso se 
vincula con el proyecto de urbanización. Entonces, si la pregunta directa es ¿tú has ido al 
Ayuntamiento de Sant Cugat?? Sí, fuimos el concejal Lucas Ferro y yo mismo a reunirnos 
al inicio de mandato con el nuevo equipo de gobierno, nuevo, porque ya nos habíamos 
reunido con el anterior y ha cambiado en el 2023 en Sant Cugat, a expresar este tema. I 
como consecuencia de aquella reunión, ha habido reuniones técnicas, que son las que dan 
lugar a la presentación del documento que os haremos a finales de julio.

Intervinent 7 (Públic):
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Xavi, una urbanización o un proyecto urbanístico tarda un tiempo, tarda unos años, 
obviamente. Una conexión al agua la hacen en quince días y tienen un plan en el que 
hacerlo. Yo ahora tengo la posibilidad, bueno, la posibilidad no, el deber de coger e ir a 
Sant Cugat y decir «mira, Xavi, nos ha dicho directamente que Sant Cugat no lo permitió, 
por eso no tenéis la conexión a Sorea a vecinos que están a 10 metros, a 2 metros, a 20 
metres y algunos que estamos ahí bajando el valle. Yo, Raúl.

Sr. Alcalde:

Vamos a ver. Son dos cosas diferentes. Me has preguntado, ¿lo pediste? Sí. ¿Está 
contemplado en un nuevo proyecto de urbanización con la conexión? Sí. ¿Se puede hacer 
una conexión previa? Eso es lo que estamos trabajando con el Área Metropolitana 
actualmente. Un segundo Raúl. Un segundo. Porque la situación cambió el 1 de enero. El 
1 de enero cambió la situación desde un punto de vista de...

Intervinent 7 (Públic):

¿Desde cuándo lo sabes, Xavi? 

Sr. Alcalde:

Que no es un examen desde cuando lo sabemos. Es una cuestión de qué herramientas 
tenemos para solucionar ese problema en ese momento determinado. Y las circunstancias 
para aportar una solución cambiaron el 1 de enero, porque nos cambian los interlocutores. 
Nos tiene que hacer una validación el Área Metropolitana? El 1 de enero. [Inaudible] 
Escúchame bien, Raúl. Té he dicho... Una cosa es el suministro con cubas, otra cosa es el 
proyecto de urbanización y, en medio, miraremos si puede haber una conexión provisional 
no contemplada en el proyecto de urbanización, que eso es lo que estamos trabajando con 
el Área Metropolitana actualmente.

Intervinent 7 (Públic):

Sería fantástico.

Sr. Alcalde:

Ya. Ja ho sabem. Us penseu que a nosaltres ens agrada que vegin les cues 
permanentment si no hi ha una solució prevista? La qüestió és, fins ara no ha pogut ser. 
Pot ser que s'obri un bri d'esperança ara a fer una connexió temporal? Almenys ara no hi 
ha una negativa. Ara s'està estudiant més fermament del que s'havia estudiat fins ara des 
d'un punt de vista que abans hi havia una negativa i ara no existeix. I ara no existeix.

Intervinent 7 (Públic):

Pero la negativa era vuestra.

Sr. Alcalde:

Bueno, oye, yo en serio, ¿eh? La negativa... ¿Tú has escuchado una negativa de parte del 
Gobierno? ¿O te dicen que el Ayuntamiento hacía una negativa? Porque si no es 
fundamentamos siempre en lo que dicen y dicen, nosotros como Ayuntamiento nunca nos 
hemos negado a la conexión, como Ayuntamiento.

Intervinent 7 (Públic):
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Yo tengo vecinos que han ido a Sorea a pedir la conexión y les han dicho...

Sr. Alcalde:

Pero escucha, Raúl, y yo puedo dar credibilidad y pábulo a tantas cosas que se dicen por 
la calle, que si no es el interlocutor directo es el juego del teléfono. [Inaudible] Para ti, le 
das más credibilidad a Sorea que a lo que te diga el Ayuntamiento de Molins de Rei.

Intervinent 7 (Públic):

No, por eso precisamente te digo que, en este caso... Perdón, pero por eso te digo que 
precisamente en este caso tengo el deber de ir al Ayuntamiento de Sant Cugat y decir 
«Chicos, nosotros no tenemos agua por vosotros. Lo dice Xavi». Yo te creo. Yo te creo y 
voy donde ellos y les digo «nosotros no tenemos agua por vosotros». Voy, y se la lío a 
ellos. No tengo ningún problema. [Intervinent sense micro] Bueno, pero yo tengo que ir a 
chequearlo. Lo ha dicho Xavi.

Sr. Alcalde:

¿Alguna pregunta más?

Intervinent 11 (Públic):

Per què no tenim cloaques i la merda de Sant Cugat ens passa per Vallpineda?

Sr. Alcalde:

Alguns fa molt de temps que ens veiem amb algunes coses i amb vosaltres especialment 
també. Veniu a cada reunió i ens reunim. Feu preguntes que, malgrat que passi el temps, 
tenen la mateixa resposta. El servei de... [Intervinent sense micro] És que les solucions no 
les podem inventar amb un inflable. Ens agradaria, però no podem. El servei de 
clavegueram és un dels sistemes bàsics que va vinculat a la urbanització. [Intervinent 
sense micro] Perquè precisament necessitem el projecte d'urbanització. [Intervinent sense 
micro] Sí, escolti, sí. Alguna....? És igual, podem continuar, eh? [Intervinent sense micro]

Intervinent 9 (Públic):

En quant temps teniu esperat tenir una resposta sobre la possible connexió? 

Sr. Alcalde:

Amb l'Àrea Metropolitana estem parlant mensualment i el que més reunions està fent amb 
l'Àrea Metropolitana és el regidor Lucas. Estem parlant constantment. I a mesura que 
ofereixen solucions a vegades apareixen problemes nous també. Per tant, no tenim un 
deadline, no els hi hem posat una pistola al pit de dir quan ens respondreu. Ho estan 
treballant, perquè no és d'avui per demà. 

Intervinent 9 (Públic):

És prou important com per tindre una miqueta un calendari

Sr. Alcalde:

Hi estic d'acord.
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Intervinent 9 (Públic):

amb una resposta perquè és aigua.

Sr. Alcalde:

A nosaltres també ens agradaria tenir una resposta i un calendari, però ara mateix el 
calendari no existeix.

Intervinent 9 (Públic):

Necessitem una socialització d'aquests temes per estar informats, per saber què és el que 
es preveu que passi amb nosaltres. M'entens? Està bé que ho feu, però és molt important 
socialitzar-ho perquè allí no ens assabentem de res.

Sr. Alcalde:

Jo us aconsello també que, en part, parleu més amb els representants de l'Associació de 
Veïns, amb els que tenim una relació molt fluida, també. Més enllà que puguem fer les 
reunions més assembleàries i més convidades a tothom, però aquestes reunions amb els 
representants de l'Associació de Veïns les fem permanentment, permanentment.

Intervinent 7 (Públic):

No tenéis un deadline de los contactos con la AMB. El contrato que existía con Aqualia, 
que acabo el 31 de enero, me parece que era un deadline a una solución temporal... 31 de 
diciembre? Era un deadline a una solución temporal que es dio hace mucho tiempo y para 
la que se debería estar trabajando y que el 31 de diciembre del 2023 nosotros ya 
tuviéramos agua. Y el señor Andreu, padre, que empezó... ya no tuviera que traer-nos 
agua.

Sr. Alcalde:

Es que no tiene a ver una cosa con la otra. No, no, no. No tiene que ver una cosa con la 
otra. Que hubiera un cambio de circunstancias el 31 de diciembre del 2023 por la 
finalización del contrato no aportaba una solución inmediata.

Intervinent 7 (Públic):

¿Cuántos años tenía el contrato?

Sr. Alcalde:

25.

Intervinent 7 (Públic):

25 años. ¿Crees que 25 años no es un tiempo...?

Sr. Alcalde:

Raúl.

Intervinent 7 (Públic):
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...el contrato hasta que acabó para decir tenemos hasta entonces para solucionarles el 
tema del agua.

Sr. Alcalde:

Raúl, para que nos comprendamos en la complejidad del tema. El servicio que se estaba 
dando no estaba recogido en el contrato. Y esto lo explicamos pertinentemente en el mes 
de enero. Y creo que cuanta menos... se puede hacer toda la publicidad que queramos, 
eh? Pero el servicio contemplado que se estaba dando no está recogido jurídicamente en 
el contrato. Y esta es la principal dificultad que teníamos. Y figúrate si las circunstancias 
cambian que cuando se hizo ese contrato no existía ni el Área Metropolitana. No existía. 
Porque el 1999 no existía, 98, no existía. Se constituye de nuevo en el 2010. Y en el 2010, 
nos ha pasado como varios servicios que lo hemos ido explicando. El 2003 aquest 
Ajuntament decideix, tot i que no és obligatori, tenir l'autobús municipal i es pensa que farà 
un contracte d'un servei que pot anar incrementant-se i que alhora podrà fer els deu anys 
més tard un altre contracte. Quan arriba el 2003, recull les condicions. Quan arriba la 
finalització d'aquell contracte, el deadline, en aquest cas, del servei de bus municipal el 
2013, es troba que l'Ajuntament no pot tornar a treure el concurs, perquè ha perdut 
aquestes competències, perquè enmig del desenvolupament d'aquell servei i d'aquell 
contracte, ha aparegut una Àrea Metropolitana que té competències en el transport. I 
també ha agafat competències de l'aigua. I per això, quan se'ns acaba el contracte... Vol 
dir això que deixem de tenir el servei? No, el tenim, perquè hi ha l'obligació de tenir-lo, si 
estem d'acord amb vosaltres. Hi ha l'obligació de tenir-ho, però no podem recollir 
contractualment, contractualment, en una pròrroga del servei, per obligació, no podem 
incorporar aquest servei. Ho estem fent...

Intervinent 7 (Públic):

No es una prórroga. Igual os pensabais que nosotros no entendemos la complejidad del 
asunto. Y la complejidad política de haber entrado a la AMB el 1 de enero, nosotros lo 
entendemos perfectamente, pero este Ayuntamiento, los que lleváis cuatro años y el 
anterior que estuvieron otros cuatro o cinco años, los anteriores estuvieron 3, 4 o 5 años, 
todos eran muy conscientes que nosotros teníamos, a menos que no os paseéis por allí 
arriba, que teníamos cubas paseando por el barrio y que esas cubas pertenecían a un 
contrato temporal que acababa en equis fecha. ¿El Ayuntamiento de Molins no sabía que 
nuestra agua era temporal? 

Sr. Alcalde:

Yo, escuchad. Yo, como queráis, podemos alargarlo todo lo que queráis. Yo creo que 
ahora, si queréis, analizamos todo el pasado. No estaba recogido en el contrato. Se hacía, 
pero no estaba recogido en el contrato, Raúl.

Intervinent 7 (Públic):

Pero entonces se sabía.

Sr. Alcalde:

Sí.

Intervinent 7 (Públic):

Se sabía. 
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Intervinent 2 (Públic):

Quines voluntats té l'AMB respecte a nosaltres? [Inaudible]

Sr. Alcalde:

Oferir les màximes probabilitats de resoldre la situació. La màxima col·laboració possible, 
com en tots els temes que hi ha sempre amb l'Àrea Metropolitana.

Intervinent 2 (Públic):

Però, què diuen? Nosaltres en quin punt estem en la seva taula?

Sr. Alcalde:

La màxima prioritat.

Intervinent 2 (Públic):

Màxima prioritat.

Sr. Alcalde:

Sí. 

Intervinent 2 (Públic):

D'acord. 

Sr. Alcalde:

Perquè així els hi hem fet saber. [Intervinent sense micro] Per mantenir com a mínim la 
situació actual i incorporar-la tarifa, que és el compromís que vam tenir l'1 de març.

Intervinent 6 (Públic):

Però, però la primera, la primera és el bus.

Sr. Alcalde:

Escolteu, jo, si voleu, continuem. No, no, no, però és que no va lligada. [Intervinent sense 
micro] Raúl. Raúl, en serio. Podemos darle mil vueltas, que no es una respuesta que nos 
tenga que dar Sant Cugat ahora. ¡Hombre! Por favor, para conectaros tampoco no está la 
respuesta en Sant Cugat, tampoco nos lo tiene que dar Sant Cugat.

Intervinent 2 (Públic):

Què necessita l'AMB de nosaltres per donar-nos... Quina és...? Què diuen? Estem a 
màxima prioritat. És la seva màxima prioritat, però què és el que els frena el concedir-nos 
aquestes obres?

Sr. Alcalde:

Mireu, escolteu...

Intervinent 2 (Públic):
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Ho sabem?

Sr. Alcalde:

Ho torno a dir, estem fent una excepció, d'excepcions, d'excepcions.

Intervinent 2 (Públic):

L'excepció l'estem fent nosaltres, Xavi.

Sr. Alcalde:

Entenent...

Intervinent 2 (Públic):

L'estem fent nosaltres, aguantant ahí...

Sr. Alcalde:

Nosaltres també.

Intervinent 2 (Públic):

Ah!

Sr. Alcalde:

I nosaltres també estem fent una excepció, d'excepció, d'excepció. Jo, si voleu, allarguem 
tot el que vulgueu, però.... Només us hem demanat una cosa nosaltres, i ja sé que no 
estem en condicions de demanar-vos res, però és entendre la complexitat, és entendre, és 
mirar de comprendre que nosaltres tampoc tenim la potestat per decret de resoldre una 
situació.

Intervinent 2 (Públic):

Això ho vam entendre quan...

Sr. Alcalde:

Però tu em demanes què necessita... Doncs, l'Àrea Metropolitana també està agafant.... 
D'entrada, copsar la dimensió de la situació i del problema, perquè també s'ho ha trobat. I 
la mateixa Àrea Metropolitana que ens diu el mes de febrer, perquè nosaltres no ens 
inventem les coses, ens diu «Escolta, segurament d'aquí a quatre o sis mesos estarem en 
condicions d'incorporar això en tarifa». 

Intervinent 2 (Públic):

Incorporar això en tarifa què vol dir, perdona?

Sr. Alcalde:

El que vam explicar al mes de febrer. Que és que la cuba tingués un preu homologable a la 
resta del municipi. És el que vam dir. Una nova proposta de tarifes que llavors no es 
cobrés el preu del transport, sinó que paguéssiu l'aigua que no pagueu ara, perquè ara 
pagueu el transport, i el paguéssiu a preu...
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Intervinent 2 (Públic):

Ja ho paguem, ho paguem tot.

Sr. Alcalde:

No, no, l'aigua, no, pagueu el transport.

Intervinent 2 (Públic):

Si no tenim cuba, si hem de trucar a un particular.

Sr. Alcalde:

Escolta, però conceptualment el volum d'aigua que rebeu no el pagueu. Pagueu el 
transport. .

Intervinent 2 (Públic):

Que no, que no. Que la cuba d'ahir, d'avui i demà pagarem...

Sr. Alcalde:

Bé, escolta, jo...

Intervinent 2 (Públic):

Fins la setmana passada, vols dir? És que la gent ja ha gastat diners? És que no, clar... 

Sr. Alcalde:

Que no, perquè t'ha incrementat el preu del transport. Però no t'ha passat a cobrar el preu 
de l'aigua. Home, és així. El preu de l'aigua, Aqualia... Sí que ho sabem. El preu, sí, home. 
Van a connectar i Aqualia no li cobra el preu de l'aigua, us cobra el preu del transport i ens 
cobra a nosaltres el preu del transport. Home.

Intervinent 2 (Públic):

Jo els trucava i em deien 250, perquè venien amb l'aigua. No sé que jo pugui anar a robar 
l'aigua...

Sr. Alcalde:

No li cobrem l'aigua. És clar que ve amb aigua. No va amb aire.

Intervinent 2 (Públic):

És que jo no estic tan boja. Sé el que t'estic dient. Tinc tota la raó, de fet. No només sé el 
que estic dient, sinó que tinc la raó. La cuba et cobra l'aigua, perquè si tu no especifiques 
que pot anar-la a buscar a una boca d'aigua que ja està oberta, et cobra l'aigua. Aleshores 
no feu així amb el cap, perquè tinc raó amb el que estic dient, perquè abans de dir-ho jo 
m'he documentat. Aleshores, i vull agrair que tot i que us aneu a dormir cada dia a casa 
vostra i no tenia una idea, i si en teníeu, déu n'hi do, de que no tenim aigua, us vull agrair 
de tot cor que no estigueu agafant les coses i marxant a casa i aguantant-nos a tots i 
deixant-nos [Inaudible]. Dono les gràcies als altres per estar aquí.
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Intervinent 4 (Públic):

Només una última pregunta, respecte a les negociacions aquestes que comentaves que 
esteu tenint amb l'AMB perquè ens puguem connectar a Sorea a la xarxa i oblidar-nos ja 
de les cubes, perquè lo ideal seria deixar de parlar de les cubes i de les subvencions i tot, 
oblidar-ho, no tornar-nos a veure mai més. Aleshores, això, quina és la problemàtica per la 
qual o quins són els temes legals o coses que fan que això vagi més lent? Has comentat 
que era una cosa lenta o que...

Sr. Ferro:

Aquí hi ha una qüestió, potser és molt manida, eh?, però la xarxa de Sant Cugat no és de 
Sorea i la xarxa de Molins de Rei no és d'Aqualia. La xarxa de Sant Cugat és pública i és 
de Sant Cugat i la de Molins de Rei és de Molins de Rei. Entremig, les dos han perdut la 
competència, passarà a formar part de l'Àrea Metropolitana, s'haurà de fer el traspàs de la 
xarxa, etcètera. Però la xarxa no és de Sorea. El que passa és que els municipis tenen la 
seva xarxa municipal. Si nosaltres... un municipi ics ens demanés estendre la xarxa fins al 
seu municipi, avui li hauríem de dir que no, perquè no tenim propietat sobre la xarxa, 
perquè està pendent d'una comissió de traspassos. I si nosaltres avui volem ampliar el 
servei i és per lo que volem integrar això en el servei amb l'Àrea Metropolitana, és perquè, 
passi el que passi amb l'aigua en el futur, si és de gestió municipal, si és de gestió 
metropolitana, si ve un tercer, fan un concurs i s'ho queda i es queda tots els municipis que 
estan pendents de concurs, Molins, Sant Cugat, etcètera, això estigui dins del servei 
d'aigua fins que es necessiti i fins que tingueu xarxa d'aigua. Ja està. Si això s'unifica 
d'alguna forma, doncs, evidentment, ja no hi haurà dues xarxes de titularitat diferent a cada 
banda, una a Vallpineda propietat de l'Ajuntament de Molins de Rei i l'altra a Sant Cugat. 
Hi haurà una xarxa que compartirem i compartirem la titularitat i esperem que llavors tot 
sigui més fàcil jurídicament i políticament de resoldre. Ja està. Però la xarxa no és de 
l'empresa, les xarxes són dels municipis fins que es transfereixin a l'Àrea Metropolitana. I 
aquest és el punt en què estem. És que a nosaltres ens ha caducat el contracte el 31 de 
desembre. No m'ho feu dir de memòria, però a Sant Cugat li va caducar el 31 de desembre 
de fa quatre o cinc anys o sis anys. És a dir... [Intervinent sense micro]

Intervinent 7 (Públic):

... aunque no urbanicen, me da igual. O sea, es que me da igual. Pero quiero agua. La 
urbanización ya sé que no se va a hacer ni de aquí a cuatro años, ni cinco ni nada. Me 
parece que ese es el miedo que tengo, que no se va a solucionar. O sea, está claro. Y 
cuando pasa alcantarillado, yo igual el alcantarillado lo tengo a 5 metros de casa y no me 
deja... Tengo una fosa séptica que tengo que llamar a la cuba y no me deja conectarme. 
Baja mierda de Sant Cugat y no me puedo conectar a la alcantarillado. Y no puedo tener 
agua. O sea, es que ya es todo como un cúmulo que pasáis, pasan de nosotros. Pero, 
bueno, yo espero que se solucione. Eso, y pagar, pagamos. [Intervinent sense micro] 
Utopía. La utopía de la urbanización.[Intervinent sense micro]

Sr. Alcalde:

Yo, Raúl, si os parece, acabamos aquí. Hem dit abans quan tu no estaves, Raúl, que el 
tema de la dutxa demà mateix es podrà fer a l'equipament Josep Maria Sales, per a qui 
demà no tingui una dutxa, per raons higièniques passarà i tindrem obert el punt del Josep 
Maria Sales, de l'antic CAP. Això estarà obert i estarà obert al cap de setmana si cal i 
estarà obert fins que hi hagi la solució del subministrament d'aigua. I el més aviat possible 
resoldrem el tema del subministrament.
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Intervinent 2 (Públic):

Ho notifiqueu mitjançant l'associació de veïns?

Sr. Alcalde:

Sí.

Intervinent 2 (Públic):

I el transport per anar-nos a dutxar l'hem de pagar?

Sr. Alcalde:

Quin transport? [Intervinent sense micro]

Intervinent 2 (Públic):

O tinc dutxes a Vallpineda? L'he de pagar?

Sr. Alcalde:

Bé, no sé de quina altra manera...

Intervinent 7 (Públic):

Sí, a 4 euros de mitjana. 

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, regidors, regidores, deixem aquí al Ple. Moltes gràcies. I fins al juliol.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint hores i vint minuts, de la qual s’estén la present acta.
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